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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

 
NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipline, 

De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 

Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 

Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 

Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 

 

Maak plaats, hier is de SPIL! 

De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 

Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 

 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 

De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 

Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 

Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 

Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 

De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 

Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER BELEIDS-ALV d.d. 14 maart 2013 

Opening 
 

De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering opent de vergadering om 20.59 uur. Aanwezig zijn:  

Hugo van Rooijen  Eline Koopman 

Nouschka Auwema  Rick Veenboer 

Arjen Klein Hofmeijer  Eveline van ‘t Hart 

Nicole Markslag  Paula Dun 

Lisa van de Voort  Tim Bennebroek 

Cheyen Bannenberg  Cas Henckens 

Sebastiaan de Groot  Marco Wiers 

Richard Pots   Josette Daemen 

Martine de la Haye  Ewan van den Broek 

Willemijn Bot   Lisa Habermehl 

Paul Derikx   Maxim Stunt 

Lotte Westra   Marloes Daling 

Eva van der Helm  Sandra van den Poll 

Max Nederkoorn  Jip Stam 

Jasmijn Touw   Pieter de Meer 

 

Instelling der stemcommissie 
 

De ALV-voorzitter vraag of er twee vrijwilligers zijn die plaats willen nemen in de stemcommissie.  

Mevrouw Bot en de heer Veenboer bieden zich aan als stemcommissarissen. De ALV voorzitter stelt 

hen hierbij voor deze vergadering aan als de stemcommissie.  

 

Vaststellen agenda 
 

De agenda wordt aangenomen.  

 

Mededelingen 

 

Er zijn geen mededelingen.  

 

Ingekomen stukken 

 

De heer Stunt stelt zich verkiesbaar voor het college van ALV-voorzitters.  

 

Vaststellen notulen Wissel ALV d.d. 20 september 2012 

 

Dhr. Veenboer merkt op dat hij als ALV-voorzitter niet aanwezig was bij de ALV. Daarom dient zijn 

naam uit de notulen worden gehaald. Mevr. Auwema verzekert hem dat dit zal gebeuren.  
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Dhr. Bennebroek merkt op dat hij niet is geïnstalleerd in de commissie Onderwijs. Dhr. Bennebroek 

stond ten tijde van de wissel ALV niet op de installatielijst, maar zal later deze avond alsnog worden 

geïnstalleerd in de commissie Onderwijs.  

 

Notulen zijn per acclamatie goedgekeurd.  

 

Boekverkoop I 2012-2013 

Dhr. Bannenberg wil graag, namens het bestuur, zijn spijt betuigen over de eerste boekverkoop van 

dit collegejaar. Er zijn namelijk grote fouten gemaakt. Hierdoor heeft de vereniging een schuld 

opgebouwd bij de StudyStore. Daarvoor biedt het bestuur haar excuses aan aan de ALV. Vragen 

mogen gesteld worden naar aanleiding van de bijlage die is verstrekt.  

 

De ALV-voorzitter vraagt of er vragen zijn vanuit de ALV.  

 

Mevr. Van der Helm vindt het als eerste een nobel streven om aan de leden het verschuldigde geld 

terug te vragen. Zij vraagt of er al bekend is hoeveel geld er is teruggestort en hoe de maatregelen 

die zijn genoemd in de laatste alinea hebben uitgepakt bij de afgelopen boekverkoop.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er aan de mensen die het betreffende boek hebben gekocht gevraagd is of 

zij bereid waren om het resterende geld over te maken. De verwachting was niet dat veel mensen 

hieraan gehoor zouden geven, maar twaalf mensen hebben dit uiteindelijk gedaan en dit heeft de 

SPIL een bedrag van ongeveer zestig euro opgeleverd.  Vervolgens zegt hij dat het protocol voor de 

boekverkoop is veranderd en dat dit heeft gewerkt. Dhr. Bannenberg is zeer tevreden met deze 

verandering, die zorgt voor meer helderheid en transparantie.  

 

Dhr. Nederkoorn denkt dat er een doos boeken op een bepaalde manier is verdwenen en wil daarom 

de commissaris Onderwijs vragen om vooral de boeken te gaan natellen.  

Dhr. Bannenberg antwoordt dat de boeken iedere dag zijn nageteld en de balans is opgemaakt.  

 

Dhr. Nederkoorn wil daarop nog graag weten of de commissaris Onderwijs nog enig idee heeft hoe 

dit heeft kunnen gebeuren, of, vooral vanwege dit dusdanig hoge bedrag, dit probleem wel aan de 

SPIL te wijten is en of de StudyStore dit kan bewijzen.  

Dhr. Bannenberg antwoordt dat een deel van de schuld te verklaren is door de foute boekprijs, dit is 

volledig de schuld van de SPIL. Het andere deel is moeilijker te verklaren. Een mogelijke verklaring 

zou kunnen zijn dat er mensen boeken hebben meegenomen zonder te betalen. Daarnaast kwamen 

een aantal prijzen op de bestellijst niet overeen met de werkelijke prijslijst. Dit is vreemd, aangezien 

de prijzen in de webshop wel overeenkwamen met de werkelijke prijslijst. Hoe dit is gekomen, is niet 

duidelijk voor Dhr. Bannenberg. Hij denkt niet dat er vanuit de kant van de StudyStore dingen fout 

zijn gegaan.  

 

Dhr. Nederkoorn zou graag willen weten of de ALV ervan uit kan gaan dat iemand met goede ICT-

kennis gaat kijken naar de formules die zijn gehanteerd in het programma.  

Dhr. Bannenberg is zeker van plan iemand hierna te laten kijken.  
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Mevr. Koopman vraagt zich af hoe kan deze schuld toch heeft kunnen ontstaan. Naar haar mening 

werden boeken altijd al pas meegegeven wanneer er was betaald en werd het bedrag dat betaald 

moest worden, nagerekend.  

Dhr. Bannenberg zegt dat bij de eerste boekverkoop pas achteraf werd gepind. Hierdoor was er dus 

de mogelijkheid dat mensen zonder te betalen hun boeken hebben meegenomen. Het is een enorm 

gat waarvoor moeilijk een verklaring is te geven. Dit leek het bestuur de meest logische verklaring. 

Hierom is dus ook het protocol veranderd en worden de bedragen nagerekend.  

 

Mevr. Koopman vraagt zich of hoe dit concreet is opgelost.  

Dhr. Bannenberg zegt dat mensen hun boeken pas meekrijgen als ze hun pinbonnetje hebben laten 

zien.  

 

Mevr. Touw vraagt zich of er bij de eerste boekverkoop mensen ook al verplicht online de boeken 

besteld moesten hebben.  

Dhr. Bannenberg zegt dat dit inderdaad het geval was. Mensen moesten inderdaad de boeken online 

bestellen.  

Volgens mevr. Touw moeten toch de boektitel en de naam opgeschreven worden. Dan zou er aan de 

bonnetjes te zien zijn wat er is besteld en wie er heeft betaald.  

Dhr. Bannenberg zegt dat dit mogelijk is. De afgelopen boekverkoop is erop gehamerd om elke 

boektitel en de achternaam te vermelden op de bonnetjes. Dit is tijdens de eerste boekverkoop niet 

altijd gebeurd. De bonnetjes kunnen eventueel allemaal gecontroleerd worden hierop, dit is tot op 

heden nog niet gebeurd.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt of er door de pintransacties na is te gaan wie niet heeft betaald.  

Dhr. Bannenberg zegt dat hij kan gaan kijken of dit mogelijk is, mits alle gegevens van de eerste 

boekverkoop nog voorradig zijn. Hier is geen zekerheid over te geven.  

 

Dhr. Bennebroek meldt dat niet iedereen misschien zijn eigen boeken heeft betaald. Dit is misschien 

een mogelijke verklaring voor het gat bij de pininkomsten.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat dhr. Bennebroek hier een punt heeft. Het lijkt hem vrij gemakkelijk om uit 

te zoeken wie er wel en niet heeft betaald en voor wie.  

 

Dhr. Veenboer zegt dat er in de laatste alinea suggesties staan. Hij vraagt zich of deze ergens worden 

vastgelegd om dit in de toekomst voorkomen.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er een protocol is opgesteld dat aan de bestuurshandleiding zal worden 

toegevoegd en hij zal dit aan zijn opvolger meegeven.  

 

Mevr. Touw vraagt of het een idee is om dit bij de volgende ALV als motie in te dienen en het zowel 

in het Huishoudelijk Reglement als de bestuurshandleiding op te nemen. 

Dhr. Bannenberg antwoordt hier bevestigend op.  

 

Dhr. Pots zegt dat er dus verschillende prijzen voor de boeken zijn gehanteerd. Hij vraagt zich af in 

hoeverre het bestuur dit te verkopen vindt. 

Dhr. Bannenberg zegt dat het als eerste een eigen fout is geweest. Daarom worden de leden in de 

mail niet gedwongen te betalen, maar ze worden hiertoe verzocht.  
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Dhr. Pots vraagt zich af of het misschien niet verstandiger is om de SPIL haar verlies te laten pakken 

en of het mogelijk is om dit uit eigen vermogen te betalen.  

Dhr. Bannenberg zegt dat alle leden gelijk worden behandeld. Dit bericht is naar iedereen gestuurd 

die het betreffende boek hebben gekocht, ze bepalen echter zelf of ze het resterende bedrag 

betalen.  

Dhr. Klein Hofmeijer vult aan dat het betreffende geld niet uit het eigen vermogen wordt gehaald, 

maar dat het is begroot.  

 

Beleidsnota SPIL-bestuur 2012-2013, ‘SPILlusie’ 

 

Punt 2 Verenigingsbrede doelstellingen bestuur ‘SPILlusie’ 

Mevr. Van der Helm zegt dat zij het een goed idee vindt om samen te werken met de POPcorner en 

de Studenten Loopbaan Service voor het geven van workshops. Zij vraagt zich af hoeveel animo 

hiervoor is.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er voor de tentamentraining, die voornamelijk voor eerstejaars bedoeld 

was, zeer veel animo was. Er was vooraf een limiet van dertig deelnemers gesteld, maar de teller 

werd gestopt bij drieëndertig aanmeldingen, omdat hij niet verwachtte dat iedereen ook 

daadwerkelijk op zou komen dagen.  

 

Mevr. Van der Helm vraagt zich af hoe het beleid ten opzichte van de alumni wordt aangepakt.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat hij inmiddels een gesprek heeft gehad met een alumnus van de Leidse 

Alumnivereniging van Politicologen. Het beleid zal vooral gericht zijn op de toekomst van onze leden. 

Daarbij zal gekeken worden of alumni interessante stages kunnen aanbieden en of de bedrijven waar 

zij werken een eventuele rol zouden kunnen spelen. Het plan is er om eventueel een speeddate te 

organiseren, daarbij inachtnemend dat het vorig jaar is afgelast. Hierom wordt goed gekeken of er dit 

jaar wel voldoende animo voor is.  

 

Dhr. Veenboer vraagt zich af hoe het bestuur denkt dat zij een betere band kan kweken tussen 

verschillende commissies.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat er vooral punten gescoord kunnen worden bij acquisitie. Leden van de 

commissie zullen bij andere commissievergaderingen aanwezig zijn.  

 

Mevr. Koopman merkt op dat dit in eerdere ALV’s aan bod is gekomen. Zij vraagt zich af of dit alleen 

een poging om te onderzoeken is of gaat dit ook echt gebeuren.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat dit ook echt gaat gebeuren.  

Dhr. De Groot zegt dat een aantal leden van de commissie Acquisitie ook daadwerkelijk gaat 

deelnemen aan andere vergaderingen.  

Mevr. Koopman vraagt zich af in hoeverre dhr. De Groot gebruik gaat maken van eerdere expertise. 

Blijkbaar is er in het verleden hier niet volop gebruik van gemaakt, omdat er nu weer de aandacht op 

wordt gevestigd.  

Dhr. De Groot zegt dat dit zeker gaat lukken en dat hij daarvoor geen obstakels ziet.  

 

Punt 3 Voorzitter 

Dhr. Nederkoorn vraagt om uitleg over de vermelde quote.  
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Dhr. Van Rooijen zegt dat Oppenheimer het brein was achter de atoombom, wat een invloedrijke 

gebeurtenis was in de twintigste eeuw. Dit is dé quote van dhr. Oppenheimer die een goede 

omschrijving van dhr. Oppenheimer geeft omdat hij staat voor het beleid van dhr. Van Rooijen.  

Dhr. Nederkoorn vraagt zich af of de SPIL voornemens is te investeren in een nucleair 

wapenprogramma. Dhr. Van Rooijen zegt dat hij samen met de commissaris Acquisitie aan het kijken 

is wat Iran voor ons kan betekenen op dit vlak, waarna hij zegt dat dit uiteraard opgevat moet 

worden als een grapje.  

Dhr. Henckens meldt dat het moet zijn ‘and destroyer of worlds’, in plaats van ‘the destroyer of 

worlds’.  

 

Dhr. Veenboer vraagt wat er concreet gaat gebeuren met het StOP.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat hij nog geen vergadering van het StOP heeft bijgewoond. Er is tot op 

heden geen bericht geweest van het StOP. Er is geen informatie bekend.  

Dhr. Veenboer vraagt of het StOP nu een werkend bestuur heeft waar de SPIL mee samen zou 

kunnen gaan werken.   

Dhr. Van Rooijen zegt dat er binnenkort de Wissel-ALV is. Hij neemt zijn woorden terug, er is wel 

bericht geweest van het StOP.   

Dhr. Veenboer vraagt zich af wat dhr. Van Rooijen verwacht van het StOP.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat het een universitair brede vereniging is. Hij hoopt op het krijgen van 

advies en op het kunnen aanhalen van banden met andere besturen, waardoor er misschien een 

activiteit georganiseerd kan worden. Maar het is vooral een overlegorgaan.  

Dhr. Veenboer vraagt of de SPIL zou kunnen deelnemen aan een StOPfeest.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat dat zou kunnen wanneer er animo is onder de leden. Er is in ieder 

geval geen rekening mee gehouden in de jaarplanning.  

Mevr. Van der Helm voegt toe dat het een enigszins treurige bedoeling is. Maar het is wel de enige 

manier voor vertegenwoordiging van alle studieverenigingen in Leiden. Natuurlijk moet er kritisch 

naar gekeken worden, maar mevr. Van der Helm ziet geen reden om uit het StOP te stappen.  

 

Dhr. Veenboer vindt het stukje van de voorzitter een erg beknopt beleid. Hij vraagt zich af hoe het zit 

met IAPSS en wat de insteek van dhr. Van Rooijen is, ook bij de General Assembly.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat IAPSS momenteel bezig is met de verhuizing van het hoofdkantoor naar 

Nijmegen. Mevr. Van der Helm is penningmeester van IAPSS geworden. Qua financiën gaat het de 

goede kant op. Het Financieel Reglement van de SPIL wordt als inspiratie gebruikt voor IAPSS.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat er, naast de AC-GA, bijvoorbeeld weer een uitwisseling (waarschijnlijk met 

Bremen) georganiseerd kan worden. Hij hoopt op meer contact met buitenlandse 

studieverenigingen. Het kan ook een bron van vacatures zijn en het is een denktank.  

 

Dhr. Veenboer vraagt zich af waarom er weer voor Bremen is gekozen voor de uitwisseling.  

Mevr. Van de Voort zegt dat er wel is gekeken naar andere verenigingen. Vorig jaar is gebleken dat 

contact lastig is met andere buitenlandse verenigingen. De drempel naar Bremen is laag, vanwege 

lage vervoerskosten en weinig reistijd. Het bestuur wilde geen hogere drempel voor de leden 

instellen.  
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Mevr. Touw vraagt zich af wat er met het PvP wordt gedaan.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat er bijvoorbeeld meer samengewerkt kan worden met Machiavelli, omdat 

de SPIL goede banden heeft met Machiavelli en het is relatief dichtbij. Als er een gezamenlijk congres 

georganiseerd kan worden is er eventueel een grote spreker mogelijk.  

Mevr. Touw zegt dat er al het PiP-congres is waaraan alle verenigingen deelnemen en het is dit jaar 

in Amsterdam. Zij vraagt waar de behoefte vandaan komt om een congres te organiseren met maar 

twee verenigingen.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat het niet per se congres hoeft te zijn, het kan ook een gezamenlijke 

grote activiteit zijn.  

 

Mevr. Van der Helm vindt het prettig dat het een beknopt verslag is. Zij vindt het echter niet per se 

gepast dat de voorzitter het gezicht van de SPIL is. Naar haar mening zou de uitwisseling toch onder 

de commissaris Buitenland moeten vallen.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat het gezicht van de SPIL meer een vrolijke opmerking of een klein 

grapje is, dan dat het serieus bedoeld is. De uitwisseling gaat inderdaad formeel onder de 

commissaris Buitenland vallen, maar de voorzitter zal nauw betrokken zijn bij de uitwisseling.  

Mevr. Van der Helm zegt dat een vrolijke opmerking niet hoort in een beleidsstuk.  

 

Dhr. Veenboer vraagt of dhr. Van Rooijen impliceert dat vorige voorzitters niet als één blok optraden.  

Dhr. Van Rooijen wil de samenwerking intensiveren.  

Dhr. Veenboer wenst de voorzitter veel plezier. 

 

Punt 4 Secretaris 

Dhr. Nederkoorn vraagt zich af of de quote een persoonlijke aanval op hem is.  

Mevr. Auwema antwoordt hier ontkennend op, maar zij wil graag dat ALV’s en 

bestuursvergaderingen duidelijker worden. Niet alles wat gezegd wordt, is altijd van meerwaarde en 

dit is niet specifiek op dhr. Nederkoorn van toepassing.  

Dhr. Nederkoorn wil mevr. Auwema vragen of zij deze vraag een verbetering vond van stilte.  

Mevr. Auwema zegt dat zij deze vraag een verbetering van de stilte vond.  

 

Mevr. Westra vraagt zich af hoe er meer leden naar de ALV getrokken gaan worden.  

Mevr. Auwema antwoordt dat dit helaas dit keer niet gelukt is. De gekochte cupcakes en versieringen 

voor de verjaardag van de SPIL hebben niet geholpen. Zij gaat voor de volgende ALV de leden meer 

informeren over de ALV, voornamelijk de eerstejaarsstudenten. Dit gaat gebeuren in samenwerking 

met de commissaris PR.  

Dhr. Nederkoorn wil mevr. Auwema graag meegeven dat, naarmate er meer informatie over de gang 

van zaken op de ALV wordt gegeven, er minder mensen zullen komen.  

Mevr. Auwema antwoordt dat ze dit zal meenemen.  

Dhr. Stunt vraagt zich af wie nu de hoofdverantwoordelijke is voor het informeren van de leden over 

de ALV.  

Mevr. Auwema zegt dat zij verantwoordelijk is voor het versturen van de brieven en e-mails naar de 

leden, tevens maakt zij een event aan op Facebook. De verdere promotie via Facebook en posters zal 

door de commissaris PR worden gedaan.  

Dhr. De Groot meldt dat de ALV onder de verantwoordelijkheid van de secretaris valt, zoals dit 

vermeld staat in de beleidsnota. De promotie zal plaatsvinden in samenwerking met de commissaris 
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PR, maar de oproepen voor de ALV zijn absoluut de verantwoordelijkheid van de secretaris. Hier mag 

geen verwarring over ontstaan. Dhr. De Groot bedankt dhr. Stunt voor deze vraag.  

 

Dhr. Stunt vraagt zich af wat de gevolgen in de toekomst zullen zijn van dit beleid.  

Mevr. Auwema zegt dat er nu weinig commissieleden aanwezig zijn. Om hen naar de ALV te laten 

komen, zal er voor de ALV gegeten worden met de verschillende commissies om daarna rechtstreeks 

door te gaan naar de ALV. Verder zal de promotie nog meer opgevoerd moeten worden.  

 

Dhr. Nederkoorn zegt dat het een goed idee zou zijn om beter naar de datum te kijken, en eventueel 

de commissieleden hierin te betrekken.  

 

Mevr. Westra vraagt zich af waarom er geen eerstejaarsstudenten aanwezig zijn.  

Mevr. Auwema zegt dat er hiervoor niet maar één verklaring is, maar het een samenloop is van 

meerdere verklaringen. Een mogelijke verklaring kan zijn dat veel eerstejaarsstudenten nog niet in 

Leiden wonen, waardoor de drempel te hoog is om te komen, omdat ALV’s vaak een late eindtijd 

hebben waardoor ze niet meer naar huis zouden kunnen. Mevr. Auwema oppert het idee om in 

aanstaande commissievergaderingen te vragen waarom leden niet naar de ALV komen.  

 

Dhr. Bennebroek zegt dat het misschien een goed idee is om de tijd te veranderen. Nu is het vaak 

tijdens etenstijd. Om meer leden te trekken, zou de ALV vroeger of later kunnen beginnen.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat de ALV eventueel om vijf uur kan beginnen, maar dan zullen maaltijden 

voor de leden moeten worden begroot. Naar zijn mening zou de ALV in ieder geval na etenstijd 

moeten beginnen, dus rond acht uur.  

 

Mevr. De la Haye vraagt of het mailbestand inmiddels op orde is.  

Mevr. Auwema antwoordt hier bevestigend op.  

Mevr. De la Haye vraagt zich af waarom zij dan geen mail heeft ontvangen.  

Mevr. Auwema zegt dat dit dan een misverstand moet zijn en dat zij gaat kijken wat er fout is 

gegaan.  

 

Mevr. Touw vraagt wie zich gaat bezighouden met het alumnibeleid. Bij zowel de voorzitter, de 

secretaris als de commissaris Binnenland staat vermeld dat zij willen gaan samenwerken met alumni 

en het LAP. Aangezien het alumnibeleid van de SPIL nog niet zo lang bestaat, begrijpt zij dat er vanuit 

het bestuur veel wil is om hier aandacht aan te geven, maar ze vraagt zich af of hier wel een rol voor 

de SPIL is weggelegd. Ook wil zij weten op wie de focus van het beleid op de alumni of op de 

studenten zal liggen. 

Mevr. Auwema zegt dat er op dit gebied samengewerkt zal worden binnen het bestuur, omdat er op 

deze wijze meer input zal komen, maar zij als secretaris is eindverantwoordelijk. De focus zal zeker 

gaan liggen op de studenten, het zal gericht zijn op de toekomst van de leden. Op het carrièrecenter 

zullen ervaringen van alumni komen te staan.  

Mevr. Touw zegt dat zij het goede plannen vindt en zij hoopt dat het succesvol zal zijn. Ze wil enkel 

nog weten voor wie de activiteiten zullen worden georganiseerd.  

Mevr. Auwema zegt dat de activiteit voor zowel studenten als alumni toegankelijk zal zijn, maar zij 

verwacht dat er meer animo zal zijn onder de studenten omdat het LAP zelf al activiteiten en een 

collegereeks organiseert voor de alumni.  
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Dhr. Nederkoorn zegt dat er met de uitgave van Debat gestreefd zal worden naar uitgave in bepaalde 

maanden. Er zit echter heel veel tijd tussen de laatste Debat van mevr. Auwema (juni) en de eerste 

editie van haar opvolger. Dhr. Nederkoorn wil weten of dit betekent dat de uitgave van Debat niet 

meer gelijk gespreid zal worden gedurende het jaar.  

Mevr. Auwema benadrukt dat het een streven is om Debat in de genoemde maanden uit te geven. 

Voor de laatste editie van mevr. Auwema staat nog niet vast of zij die voor of na de zomer zal gaan 

uitgeven. Dit zal ook afhangen van de inwerkperiode met haar opvolger.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat mevr. Auwema achter haar streven zou moeten staan. Naar zijn mening 

zou de laatste Debat na de zomer uitgegeven moeten worden, want dan kan mevr. Auwema er met 

haar opvolger aan werken.  

Mevr. Auwema antwoordt dat zij de adviezen van dhr. Nederkoorn zal meenemen in haar 

overweging wanneer de laatste Debat uitgegeven zal worden.  

 

Mevr. Daling zegt dat zij graag zou zien dat de laatste Debat van mevr. Auwema in oktober 

uitgegeven zou worden, want hiermee kunnen meteen eerstejaarsstudenten aan de vereniging 

gebonden worden.  

Mevr. Van der Helm is het hier niet mee eens, want de huidige commissie zal dan niet meer 

gemotiveerd zijn om nog mee te werken aan deze editie. Naar haar mening zou de editie van 

november van de opvolger van mevr. Auwema naar oktober verplaatst moet worden, zodat mevr. 

Auwema haar opvolger hier nog mee kan helpen.  

Dhr. Nederkoorn stelt voor om de commissieleden de bijdrages al voor de zomer te laten schrijven 

en Debat na de Lange Reis uit te geven, omdat er dan nog een verslag geschreven kan worden door 

de commissaris Buitenland, waarmee de nieuwe eerstejaars ook al geïnteresseerd kunnen worden.  

Mevr. Daling zegt dat Debat nu 26 jaar wordt uitgegeven. Daarvan is er in 24 jaar wel een Debat in de 

zomer uitgegeven. Zij wil graag dat dit in overweging wordt genomen.  

Mevr. Auwema zegt dat zij bij de Tussentijdse ALV uitsluitsel zal geven over wanneer haar laatste 

Debat uitgegeven zal worden.  

 

Mevr. Touw vraagt zich af of mevr. Auwema het semi-wetenschappelijke karakter van Debat wilt 

behouden.  

Mevr. Auwema antwoordt dat zij dit vergeten te vermelden is in haar beleidsstuk is, maar dat zij dit 

zeker wil behouden.  

 

Dhr. Veenboer zegt dat er misschien meer aandacht voor de SPIL zelf in Debat moet komen. Hij zou 

graag de houding van mevr. Auwema hierover willen weten.  

Mevr. Auwema antwoordt dat zij het hier mee eens is. Fotopagina’s zijn hier misschien niet zo 

geschikt voor, maar een nieuwe toevoeging zal de bestuurscolumn zijn waarin de bestuursleden 

vertellen over hun werkzaamheden. Dit zal vooral interessant zijn ten tijde van de sollicitatieperiode 

voor het volgende bestuur.  

Mevr. Touw vindt het een goed idee. Zij vraagt zich echter af waarom niet nu al meer informatie is 

gegeven over de inhoud van de bestuursfuncties. Dan was er misschien meer aandacht en animo 

voor de ALV geweest.  
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Mevr. Daling zegt dat toen het aantal Debatten van vijf naar vier is gegaan, mede omdat de inhoud 

wel eens onder druk kwam te staan. Zij zou graag zien dat er geen fotopagina’s in Debat kwamen, 

maar dat vooral de inhoud behouden blijft. Zij suggereert dat medewerkers van de Vijfde ook 

benaderd kunnen worden voor een bijdrage.  

Mevr. Auwema zegt dat zij alle overwegingen meeneemt en dat zij nog aan het kijken is of 

medewerkers van het instituut interesse hebben in het schrijven van een column.  

Mevr. Daling wil haar achterkleinkind succes wensen.  

 

Punt 5 Penningmeester 

Mevr. Touw heeft begrip voor de papierbesparing, maar vraagt zich af waarom er helemaal geen 

tekst is. 

Dhr. Klein Hofmeijer antwoordt dat hij voornamelijk de continuïteit van de vereniging wil bewaken. 

Het beleid is hetzelfde als voorgaande jaren, daarom ziet hij geen noodzaak voor een specifiek 

beleidsstuk.  

Mevr. Touw beveelt aan om voor de Tussentijdse ALV toch een stukje te schrijven.  

 

Dhr. Veenboer merkt op dat de penningmeester ook verantwoordelijkheid is voor het EJW, en geeft 

aan dat het instituut er niet om bekend staat geld uit te geven aan niet-academische activiteiten.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de B.I.L. wel subsidie van het instituut ontvangt en hij de mogelijkheid 

enkel wil onderzoeken. De subsidieaanvraag gaat niet door als het ten koste zou gaan van subsidies 

voor andere activiteiten.  

Mevr. Touw wil van harte aanbevelen om geen subsidie aan te vragen. Zij ziet niet waarom de SPIL 

dit zou willen doen, omdat het instituut de vereniging toch al als subsidietrekker ziet.  

Dhr. Klein Hofmeijer antwoordt dat hij de mogelijkheid wil onderzoeken omdat de B.I.L. ook subsidie 

krijgt. Hij had deze laatste overweging nog niet gehoord.  

Dhr. Stunt zegt dat hij er hetzelfde over denkt als mevr. Touw. Het is volgens hem inderdaad niet 

nodig om subsidie aan te vragen.  

Mevr. Van der Helm zegt dat €35,- per deelnemer niet veel is. Met meer geld zou er de mogelijkheid 

zijn om andere, interessantere activiteiten te kunnen organiseren.  

Mevr. Touw vindt dat er geen subsidie aangevraagd zou moeten worden voor ‘vette’ activiteiten.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat zijn voorkeur er nu naar neigt om geen subsidie aan te vragen. Hij gaat 

nog wel een gesprek voeren met de organisatie van het EJW van de B.I.L.  

Dhr. Stunt vraagt zich af waarom er meer geld zou moeten komen voor vette activiteiten. Hij wil 

graag weten wat hier de toevoeging van zou zijn.   

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de deelnemersprijs van €35 redelijk hoog is. De subsidie zou 

voornamelijk gebruikt worden om dit te verlagen. Het EJW is low-budget, dhr. Klein Hofmeijer wil de 

mogelijkheid bekijken om dit te veranderen, zodat het levendiger voor nieuwe eerstejaars/leden 

gemaakt kan worden.  

Dhr. Stunt vraagt zich af of dhr. Klein Hofmeijer hier al concrete invulling voor heeft.   

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat er nog geen concrete invulling is, omdat het EJW wordt georganiseerd 

door een onafhankelijke commissie. Dhr. Klein Hofmeijer is bereid om bij de Tussentijdse ALV aan te 

geven of hij subsidie aan zou gaan willen vragen en waar deze subsidie dan voor gebruikt zou kunnen 

gaan worden.  
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Dhr. Nederkoorn vraagt zich af waarom het EJW door een onafhankelijke commissie wordt 

georganiseerd, maar onder de verantwoordelijkheid van de penningmeester valt.  

Dhr Klein Hofmeijer zegt dat de EJW commissie onafhankelijk handelt, maar dat hij namens het 

bestuur verantwoordelijk is.  

 

Dhr. Pots zegt dat hij €35 een laag bedrag vindt voor een all-inclusive weekend. Naar zijn mening kan 

hier een goed EJW mee georganiseerd worden.  

 

Mevr. Van ’t Hart zegt dat zij een aantal kampen georganiseerd heeft met een andere organisatie. 

Daar werden deelnemers gevraagd om bepaalde spullen mee te nemen, om de kosten te drukken 

voor de organisatie en daar werd ook gebruikt gemaakt van de omgeving.  

 

Mevr. Touw vindt dat het stuk vooral vanuit een penningmeester visie is geschreven. Zij vraagt zich af 

of waarom er geen inhoudelijke aspecten over het EJW in staan. Zij heeft daarnaast gehoord over 

een incident.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat er een incident heeft plaatsgevonden, maar dat is gebeurd onder de 

eigen verantwoordelijkheid van de betreffende deelnemers. De regels voor het EJW werkten wel 

degelijk goed. Het bestuur, de commissie en het kandidaatsbestuur heeft niet altijd alles onder 

controle.  

Mevr. Touw vraagt of er voornemens zijn om bijvoorbeeld geen sterke drank te kopen of om de 

deelnemers een alcoholprotocol te laten ondertekenen.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat er geen sterke drank is ingekocht de afgelopen twee jaren. Hij kan niet 

met zekerheid zeggen of er een alcoholprotocol is meegestuurd afgelopen jaar.  

Mevr. Van de Voort was secretaris van de afgelopen EJW-commissie. Zij zegt dat het weekend de  

eigen verantwoordelijkheid van de deelnemers is, er werd een brief gemaild waarin de regels, onder 

andere met betrekking tot alcohol, duidelijk stonden vermeld. Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat deze 

brief komend jaar weer zal worden verstuurd.  

Mevr. Touw wil meegeven dit zeker weer te doen, mede om verkeerde beelden van de SPIL te 

voorkomen.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat een alcoholprotocol niet genoeg is. Naar zijn mening zouden er duidelijke 

regels moeten komen om eventueel mensen uit te sluiten van het weekend of weg te sturen.  

Mevr. Daling merkt op dat de SPIL moet uitkijken geen deelnemers af te schrikken of weg te jagen.  

 

De ALV-voorzitter merkt op dat komend jaar de alcoholleeftijd wordt verhoogd naar 18 jaar.  

 

Mevr. De la Haye vraagt zich af of de penningmeester al concrete ideeën heeft over de commissie en 

de aansturing hiervan en of hij al ideeën heeft over een locatie.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat hij na iedere vergadering een gesprek gaat houden met de voorzitter en 

eventueel andere commissieleden. Indien nodig zal hij zelf plaatsnemen bij de vergadering. Hij zegt 

dat dezelfde locatie als afgelopen jaar misschien niet zo’n goed idee is, voornamelijk vanwege de 

kookmogelijkheden.  

 

Schorsing om 22.19 uur voor 13 minuten.  

Heropening om 22.33 uur 
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Punt 6 Commissaris Binnenland & Faciliteiten 

Mevr. Touw wil mevr. Markslag graag feliciteren met de reeds georganiseerd activiteiten. Zij vindt dit 

een goede start voor de eerstejaarsstudenten. Volgens het beleidsstuk is het doel 14 inhoudelijke 

activiteiten: nationaal en internationaal gericht, zij vraagt zich af wanneer deze activiteiten zijn 

geslaagd. Daarnaast vraagt zij zich af of er voldoende draagvlak is voor samenwerking met de B.I.L., 

door middel van het organiseren van een congres of symposium en het Onderwijsdebat.  

Mevr. Markslag zegt dat alle activiteiten in het interessegebied van de leden moeten liggen. Zij hoopt 

op veel input van commissieleden. Daarnaast wil zij ook gaan luisteren naar ideeën van andere leden, 

vooral eerstejaars. Een activiteit is volgens haar geslaagd wanneer er is voldaan aan de verwachting 

van de commissaris en wanneer er positieve feedback is.  

 

Mevr. Touw vraagt zich af of de commissaris zelf een idee heeft van de verdeling van kleine en grote 

activiteiten, masterclasses en workshops. Daarnaast wil zij weten of het een streven om ouderejaars 

en internationale studenten meer bij de vereniging te betrekken.   

Mevr. Markslag zegt dat er getracht wordt om alle leden aan te spreken met de activiteiten. Het is 

moeilijk om internationale studenten aan te spreken. Indien er vraag naar zulke activiteiten is, zal er 

gekeken worden naar de mogelijkheden. Mevr. Markslag zal een poging doen tot het opzetten van 

compleet nieuwe activiteiten, die ook interessant zullen zijn voor ouderejaars. Zij zal streven naar 

afwisseling gedurende het jaar.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt zich af of het mevr. Markslag gaat om het halen van het quotum of om het 

waarborgen van de kwaliteit.  

Mevr. Markslag zegt dat er op dit punt een balans nodig is, maar het quotum zal niet ten koste van 

alles gehaald moeten gaan worden.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt wanneer iets een kleine of grote activiteit is.  

Mevr. Markslag zegt dat deze scheiding vermeld is in het beleidsstuk, maar er is wel een bepaalde 

marge aanwezig.  

Dhr. Nederkoorn vraagt waarom mevr. Markslag heeft gekozen voor de terugkeer van de scheiding 

kleine en grote activiteiten. Dit kan, volgens hem, misschien zorgen voor een beperking bij één van 

beide groepen.  

Mevr. Markslag zegt dat hiervoor is gekozen in samenspraak met de penningmeester, omdat er in 

het afgelopen jaar gevraagd werd om deze scheiding.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat het bestuur zich hiermee in haar vingers zal snijden volgens dhr. 

Nederkoorn. Er zullen 3 grote activiteiten gaan plaatsvinden met een totale waarde van €900, dus 

ongeveer €300 per activiteit. Er is €540 beschikbaar voor kleine activiteiten. Hierbij is specifiek 

gekeken naar welke activiteiten mevr. Markslag wil gaan organiseren. Bij de Tussentijdse ALV zal er 

indien gewenst een wijziging plaatsvinden in de verdeling.  

Dhr. Nederkoorn vraagt zich af wat de winst is van deze scheiding.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de ALV het een te groot bedrag vond voor vrije besteding. Daarom is er 

gekozen voor deze scheiding.  

 

Mevr. Touw vindt het geen slecht idee om voor deze scheiding te kiezen, ook voor de commissaris 

zelf. Zij vraagt zich waarom er gekozen is voor €5 p.p. bij grote activiteiten, zal dit een richtlijn zijn of 

ligt dit niet echt vast.   
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Mevr. Markslag zegt dat het wat haar betreft een richtlijn is met een kleine marge. Als dit eventueel 

problemen oplevert, maar de activiteit wel succesvol is, is dit wat haar betreft te legitimeren.  

 

Mevr. Van der Helm merkt op dat er activiteiten in samenwerking met alumni georganiseerd zullen 

worden. Zij hoopt dat dit van de grond komt en vraagt zich af of hier al ideeën voor zijn.  

Mevr. Markslag zegt dat alumni bereid zijn om SPILleden te ontvangen. Op dit moment is er echter 

nog niets georganiseerd.  

 

Mevr. Van der Helm zegt dat de pubquiz een groot succes was afgelopen dinsdag, en stelt voor om 

elk blok zo’n quiz te organiseren.  

Mevr. Markslag zegt dat er sowieso nog een algemene politicologenquiz in het voorjaar komt, dat is 

het beleid voor dit jaar. Het is misschien niet mogelijk om elk blok een quiz te organiseren, maar dit 

zal doorgegeven worden aan haar opvolger.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt of mevr. Markslag voornemens is om met de verenigingen die het Leids 

Debat hebben georganiseerd een andere grote activiteit te organiseren.  

Mevr. Markslag zegt dat de meeste studieverenigingen ook deelnemen aan het Leids Onderwijsdebat 

wat sowieso georganiseerd gaat worden. De suggestie van dhr. Nederkoorn wordt meegenomen en 

onderzocht.  

 

Mevr. Touw zegt, op advies van mevr. Koopman, dat de voorwaarden voor aanwezigheid zijn 

veranderd bij Pauw & Witteman en De Wereld Draait Door. 

Mevr. Markslag zal hiernaar gaan kijken.  

 

De ALV-voorzitter wil mevr. Markslag meegeven dat hij de afgelopen maand hard heeft gewerkt voor 

de VARA en haar hierover wellicht advies kan geven.  

Mevr. Markslag bedankt hem hiervoor.  

 

Mevr. Markslag zegt over de samenwerking met B.I.L., als reactie op een eerdere vraag van mevr. 

Touw, dat er veel raakvlakken zijn. Hopelijk is er dit jaar meer interesse voor een congres of een 

symposium. Er komt waarschijnlijk een onafhankelijke commissie voor dit congres of symposium.  

 

Dhr. Pots wil mevr. Markslag bedanken voor het geweldige citaat van Benjamin Franklin aangezien hij 

het er ten zeerste mee eens is.  

 

Punt 7 Commissaris Buitenland 

Mevr. Bot vraagt zich af hoe het staat met de poging tot het opzetten van een sectie ‘Studeren in het 

buitenland’ op de website.  

Mevr. Van de Voort zegt dat zij contact heeft gehad met mevr. Van Cranenburgh. Zij was 

terughoudend. Er is nog steeds contact, maar dit zij heeft het niet opgenomen in haar beleid omdat 

zij er voorlopig geen meerwaarde in ziet voor de SPIL.  

 

Mevr. Van der Helm zou graag updates willen over de Brusselexcursie en de uitwisseling.  

Mevr. Van der Voort zegt dat bij de Brusselexcursie de 20 plaatsen binnen 23 minuten vol waren. Er 

was dus veel animo. Dit leidt er toe dat het bestuur nadenkt over een eventuele tweede 
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Brusselexcursie later in het jaar. Het schema en de afspraken lopen prima. De voorbereidende 

activiteit wordt door Machiavelli georganiseerd. Over de uitwisseling met Bremen: er is helaas nog 

geen reactie. Mevr. Van de Voort gaat navraag doen bij de deelnemers van vorig jaar voor 

contactgegevens.  

 

Mevr. Touw vindt het beleidsstuk heel erg beknopt. Zij wil weten waarom iets toegevoegde waarde 

heeft, wat de ambities en doelstellingen van mevr. Van de Voort zijn en hoe de inschrijving van de 

Korte Reis zal worden aangepakt. Zij complimenteert mevr. Van de Voort met de gekozen 

bestemming.   

Mevr. Van de Voort bedankt mevr. Touw voor het compliment over de bestemming. Mevr. Van de 

Voort kreeg het advies om voor een beknopt beleid te kiezen. De inschrijving voor de Korte Reis is 

aankomende maandag, motivatiebrieven moeten meteen in drievoud worden ingeleverd, omdat hier 

vorig jaar tegenaan werd gelopen.  

 

Mevr. Touw vraagt zich af hoe het zal gaan met een tweede Brusselexcursie.  

Mevr. Van de Voort zegt dat deze voor dezelfde doelgroep zal zijn, maar alleen voor SPILleden. Zij 

heeft zeker gebruik gemaakt van de contacten van twee jaar geleden. Voor de eerste Brusselexcursie 

heeft de SPIL geen geld ontvangen van de Buren, voor een eventuele tweede Brusselexcursie zullen 

zij weer benaderd worden.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt of er al een wetenschappelijk medewerker van het instituut is geregeld voor 

de beoordeling van de motivatiebrieven.  

Mevr. Van de Voort zegt dat zij drie wetenschappelijk medewerkers heeft geregeld, zodat zij minder 

werk hebben per persoon.  

Dhr. Nederkoorn vraagt of er dan geen verschil zal zitten tussen de beoordelingscriteria bij drie 

verschillende medewerker.  

Mevr. Van de Voort zegt dat zij hier zeker over heeft nagedacht en daarom heeft zij een lijst met 

criteria toegestuurd om deze verschillen te minimaliseren.  

Dhr. Veenboer zegt drie medewerkers, drie verschillende methoden van nakijken en beoordelen 

zullen hebben. Hij denkt dat dit wel degelijk invloed kan hebben op de uiteindelijke beoordeling.  

Mevr. Van de Voort is van mening dat de wetenschappelijk medewerkers objectief genoeg zullen zijn 

bij het nakijken. Zij zegt dat de huidige commissaris en het oud-bestuurslid niet ervaren genoeg zijn 

om de brieven zelfstandig na te kijken. In het Huishoudelijke Reglement staat dat de brieven 

nagekeken moeten worden door een wetenschappelijk medewerker. Bij het beoordelen van de 

brieven voor Israël is ook gebruik gemaakt van twee medewerkers. Zij denkt dat geen enkele 

wetenschappelijk medewerker de tijd en zin heeft om alle brieven na te kijken.  

De ALV-voorzitter geeft opheldering en zegt dat er in het HR staat dat er maar drie leden in de 

beoordelingscommissie mogen.  

Mevr. Van de Voort was hiervan niet op de hoogte, maar zij zal hier naar gaan kijken en één van de 

benaderde wetenschappelijk medewerkers vragen of hij of zij bereid is om alle brieven na te kijken.  

Dhr. Nederkoorn vraagt of mevr. Van de Voort gaat kijken naar het wijzigen van het HR om de 

werkdruk voor de wetenschappelijk medewerker te verlagen.  

Mevr. Van de Voort zegt dat zij hier zeker naar gaat kijken.   
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Dhr. Stam heeft een bezwaar bij de uitwisseling. Vorig jaar waren er te weinig deelnemers vanuit de 

SPIL, maar wel vijftien aanwezige Duitsers. Er waren dus te weinig slaapplekken voor de Duitsers.  

Mevr. Van de Voort zegt dat vorig jaar voor het eerst een uitwisseling werd georganiseerd. Dit jaar 

zal zij de uitwisseling meer en eerder gaan promoten, uitleggen en zij kan nu uit de ervaringen van 

vorig jaar putten. Zij hoopt op meer aanmeldingen van SPILleden.  

Dhr. Stam vraagt of er weer vijftien mensen kunnen deelnemen.  

Mevr. Van de Voort zegt dat er inderdaad vijftien mensen kunnen deelnemen, zij vindt dit 

voldoende.  

 

Dhr. Bennebroek vraagt wat het verschil tussen politieke en politicologische relevantie is.   

Mevr. Van der Voort zegt dat politicologische relevantie maatschappelijke relevantie is 

 

Mevr. Touw zegt dat mevr. Van de Voort toch kan nadenken over studeren in het buitenland, 

misschien in samenwerking met  de commissarissen Debat en ICT.  

 

Punt 8 Commissaris Onderwijs & Almanak 

Mevr. De la Haye vraagt hoe het verlopen is met de SPILcoach. Volgend jaar is het instituut van plan 

een tutoraat op te zetten voor de eerstejaars, wat is de rol van de SPILcoach hierin.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er meteen op de eerste college dag gevraagd is naar interesse voor de 

SPILcoach. Er worden handvatten geboden aan de coaches. De coaches zijn vrij gelaten in hoe ze dit 

wilden gebruiken en invullen. Dit wil het bestuur gaan doorzetten. Voor dhr. Bannenberg is het 

nieuw dat het instituut een tutoraat wil gaan opzetten. Dit vindt hij verwonderlijk, aangezien hij ook 

plaats neemt in de opleidingscommissie. Daaruit kwam ook nieuwe informatie voort dat er ooit een 

mentorschap was, maar dat er hiervoor te weinig interesse vanuit de studenten was.  

Mevr. De la Haye vraagt of dhr. Bannenberg inzicht heeft in het huidige proces bij de SPILcoach, zijn 

er nu nog groepjes die actief zijn.  

Dhr. Bannenberg zegt dat de coaches voornamelijk in het eerste blok actief waren. Maar er zijn 

verschillend beelden per groepje. Nu is er nog weinig contact tussen de coaches en de eerstejaars.  

Mevr. De la Haye vraagt of dhr. Bannenberg dit nog meer in beeld gaat brengen.  

Dhr. Bannenberg zegt dat de coaches zullen worden benaderd, de eerstejaars niet per se.  

Mevr. De la Haye zegt dat het misschien toch een idee is om de eerstejaars te benaderen.  

 

Dhr. Stam zegt dat hij zelf SPILcoach was. In het begin is het makkelijk na het eerste college, daarna 

werd het lastig om een afspraak te plannen. Volgens hem was het verwachtingspatroon afspraken 

voor het hele blok. Dit werkte niet en dit is daarom ook niet gebeurd. Misschien alleen in de eerste 

drie weken voortaan.  

Mevr. Van den Poll was ook SPILcoach. Zij had contact met haar groepje tot de laatste week voor de 

tentamens. Dit werd als heel waardevol ervaren, de eerstejaars hadden veel vragen. Zij erkent echter 

dat het lastig is om je groepje aan je te binden.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er bij de nieuwe studenten vaak niet genoeg interesse en motivatie was 

om energie te steken in een SPILcoach groepje. Het is een goed ideaal om vaak af te spreken in het 

eerste blok. Maar later is het niet per se waardevol, het gaat vooral om de eerste dag.  

Dhr. Stam zegt dat de eerste dag het belangrijkst is, maar dat de eerstejaars heel nonchalant over de 

SPILcoach waren, ze hadden weinig interesse. 
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Dhr. Bannenberg zegt dat veel studenten niet gemotiveerd zijn, of weinig interesse hebben. Het 

verliep misschien rommelig, maar niet iedereen heeft interesse. Het is niet de bedoeling om de 

eerstejaars te gaan dwingen.  

 

Mevr. Bot vraagt of de panels al zijn opgezet en in hoeverre het een toevoeging is voor de SPIL.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er tijdens de boekverkoop mensen zijn geworven. De formulieren die na de 

tentamens worden uitgedeeld zijn kwantitatief. De panelstudies zijn meer van kwalitatieve waarde. 

Het moet leiden tot een verrijking van de opleiding. Ze doen dit ook bij de B.I.L. en daar wordt het 

goed ontvangen.  

 

Mevr. Touw zegt dat het instituut niet erg te spreken is over de BEL-gids. Eventueel contact met 

mevr. Reuters zou handig kunnen zijn om het instituut er niet mee te overvallen.  

Dhr. Bannenberg zegt dat contact met mevr. Reuters zeker van waarde zou kunnen zijn.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat hij komende woensdag een gesprek heeft met mevr. Reuters.  

 

Dhr. Veenboer vraagt hoeveel de extra curriculaire boeken op leveren en waarom de SPIL deze 

boeken levert.   

Dhr. Bannenberg zegt dat deze boeken niet heel populair zijn, maar wel verdiepend voor de leden. 

De extra curriculaire boeken zijn niet geleverd bij de afgelopen boekverkoop. Ze leveren niet veel op.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de verkoopprijs minus de BTW de SPIL 10% als acquisitie oplevert. Dit is 

dus niet heel veel als deze boeken weinig verkocht worden.   

 

Dhr. Stam vraagt hoe het staat met het uittrekselbestand en of dhr. Bannenberg gaat proberen dit te 

vergroten.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er een vrij actieve groep mensen op Facebook is die bestanden en 

samenvattingen deelt. Deze mensen zullen worden benaderd of deze ook op de website mogen. De 

SPIL zal echter niet gaan betalen voor samenvattingen.  

 

Mevr. De la Haye vraagt of er een training zal komen voor bijlesdocenten en of hier al contact over is 

geweest.  

Dhr. Bannenberg zegt dat hij hiervoor een werkgroepdocent wil vragen.  

Mevr. De la Haye vraagt of deze docent dit als vriendendienst zal doen of zal er iets tegenover staan.  

Dhr. Bannenberg zegt dat het bestuur hoopt dat deze docent dit zonder tegenprestatie zou willen 

doen, of hooguit voor een flesje wijn.  

 

Punt 9 Commissaris Acquisitie & PR 

Dhr. De Groot maakt een opmerking betreffende de update van de website: de mogelijkheden 

hiervoor zijn onderzocht. De huidige website voldoet niet meer aan de moderne eisen qua 

beveiliging. De update is al geruime tijd beschikbaar. Dhr. De Groot wil zich dit jaar inzetten om de 

website te updaten in samenwerking met dhr. Zuidgeest. Hij wil dit op deze manier doen, omdat zo 

alle gegevens behouden blijven en de site online blijft op zijn server. Dhr. Zuidgeest zal hiervoor circa 

€400 vragen. Het alternatief is een compleet nieuwe website, maar dat zal meer geld gaan kosten. 

Wanneer het updaten van de website aan iemand anders uitbesteed zal worden, het ook veel meer 

geld zal gaan kosten.  
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Dhr. Bennebroek zegt dat een eerstejaars meldde dat er veel standaard meldingen komen die niet 

bekend zijn bij het bestellen van boeken.  

Dhr. De Groot antwoordt dat er wel een bevestigingsmail komt. Het verwijderen van deze meldingen 

vereist enige kennis die geen van de huidige bestuursleden bezit, hiervoor wil het bestuur dhr. 

Zuidgeest vragen.  

 

Mevr. Van der Helm vraagt wat voor soort acquisitie (warm (via, via) en koud (zelf bellen)) dhr. De 

Groot wil gaan voeren, hoe zullen de ALV’s aantrekkelijker gemaakt worden,  of de app actief zal 

worden gebruikt en geupdate en of dhr. De Groot deze actief wil gaan gebruiken en gaan updaten.  

Dhr. De Groot zegt dat hij nu bezig is met twee vormen van warme acquisitie, dus contacten die via 

via zijn opgedaan. De ALV’s zullen aantrekkelijker gemaakt worden in overleg met de commissie, 

helaas is hij hier nog niet aan toegekomen, maar dat gaat zeker gebeuren. Voor de app is er een 

lange lijst van mailwisselingen met de ontwikkelaar. De agenda zal vandaag geupdate worden. Dhr. 

De Groot wil zeker de app up to date houden. Het promoten van de app is lastig. Zo is voor Android 

gebruikers is de app lastig te vinden, hierover krijgt hij binnenkort uitsluitsel van de ontwikkelaar.  

Mevr. Dun zegt dat zij de app inderdaad niet gevonden heeft in de Android market, maar wel via de 

link op Facebook.  

Mevr. Van der Helm zegt dat de app ook te downloaden is via de beschikbare QR-code.  

 

Mevr. Touw vraagt waarom de ALV van vanavond niet via de app gepromoot is. Betreffende de 

nieuwsbrief, waarom is er geen leuke inleiding en uitgebreide international students corner meer. 

Daarnaast wil zij weten waarom er geen uitgebreider beleid voor acquisitie is vermeld en krijgt de 

SPIL geld voor het plaatsen van vacatures en stages.  

Dhr. De Groot zegt dat de ALV gepromoot had kunnen worden, maar zoals eerder gezegd daarvoor 

zijn er te weinig gebruikers. De app had echter wel een toevoeging kunnen zijn.  

Enigszins is de charme weg bij de nieuwsbrief, maar niet iedereen vindt een uitgebreide nieuwsbrief 

prettig, zij vragen om een leesbaardere nieuwsbrief. Dhr. De Groot zegt dat hij zal zoeken naar een 

mengvorm. Ditzelfde geldt voor de international students corner. Dit wordt meegenomen en meer 

tekst zou toegevoegd kunnen worden, maar verwijdering is misschien niet handig. Acquisitie is een 

nieuwe taak, daarom wil dhr. De Groot weinig uitsluitsel geven. Er is weinig kennis van voorgangers, 

maar zij hebben wel veel tips, concreet zijn is hierdoor lastig. De SPIL krijgt geen vergoeding voor het 

plaatsen van vacatures en stages, maar deze worden alleen geplaatst bij verrijking voor leden. 

Anders wordt er wel een vergoeding gevraagd.  

 

Mevr. Westra zegt dat de inleiding in de nieuwsbrief eigenlijk wel een toegevoegde waarde is. De 

agenda die nu in de tekst zelf staat stond altijd al links.  

Dhr. Stam zegt dat de commissaris ietwat nonchalant geweest is ten opzichte van de 

inleiding. Een inleiding geeft een goed beeld van werkzaamheden van het bestuur.  

Dhr. De Groot biedt zijn oprechte excuses aan voor deze vermoedens van nonchalance.  

 

Mevr. Westra zegt dat de opzet van PR is: promotie en nieuwsbrief en dat er daarom geen aparte 

vermelding van de functie ICT is. 
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Dhr. Stam vraagt wat ledenbinding van de vereniging betekent.  

Dhr. De Groot zegt dat dit de voornaamste invulling van de functie PR is, het alles inhoudt wat te 

maken heeft met het binden van de leden aan de vereniging door middel van PR.  

Mevr. Daling zegt dat er substantieel verschil is tussen de functies PR en ICT.  

 

Dhr. Bennebroek zegt dat de app niet gratis te vinden is in de App store.  

Dhr. Bannenberg zegt dat deze wel gewoon gratis te downloaden is.  

 

Dhr. De Groot zegt dat er verwarring is over de functienaam. Hij heeft wel de commissie ICT onder 

zijn verantwoordelijkheid.  

De ALV-voorzitter zegt dat wanneer er geen vermelding in het HR of de statuten van de functie ICT 

vermeld is, dhr. De Groot deze titel niet kan voeren. Voorheen mocht commissaris Debat ook niet de 

titel commissaris ICT voeren.  

 

Mevr. Daling vraagt of er een nieuw systeem voor de website komt.  

Dhr. De Groot zegt dat het huidige systeem geupdate wordt.  

Mevr. Daling vraagt wat de plannen van dhr. De Groot zijn met de website en of er iets wordt gedaan 

met een Engelstalige pagina. Verder wil zij weten waarom de bestuurscolumn alleen in Debat komt 

en niet ook op de website. 

Dhr. De Groot verzoekt mevr. Daling al haar ideeën aan hem door te spelen.  

Mevr. Daling vraagt naar de ideeën van dhr. De Groot.  

Dhr. De Groot zegt dat sommige pagina’s niet veel worden bezocht. Deze kunnen wellicht komen te 

vervallen, of vervangen worden door nieuwe pagina’s. Deze mogelijkheden worden onderzocht in 

samenwerking met dhr. Zuidgeest.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er op de website een Study & Careercenter zal worden geplaatst. Er kan 

eventueel een stukje van ieder bestuurslid op de website komen.   

Mevr. Daling zegt dat dhr. Zuidgeest zal gaan vertellen dat alles mogelijk is.  

Mevr. Van der Helm zegt dat er misschien foto’s op de website kunnen. Daarnaast denkt zij dat het 

een goed idee is om ook te kijken naar andere websites.  

 

Punt 10 Jaarplanning 

Mevr. Bot vraagt of de uitwisseling eind juni niet in de knel komt met de voorbereidingen van de 

Lange Reis.  

Mevr. Van de Voort streeft er zeker naar om zelf mee te gaan op uitwisseling en dat dit niet in de 

knel komt met de voorbereidingen voor de Lange Reis.  

 

Punt 11 Begroting:  

Dhr. Klein Hofmeijer merkt met betrekking op de tweede alinea op dat €192,- moet worden 

vervangen door €96,-.  

De kosten voor de website hosting kiesleiden.nl zullen komen te vervallen en dit zal bij de 

Tussentijdse ALV opnieuw begroot worden.  

 

Dhr. Veenboer zegt dat de SPIL een groot eigen vermogen heeft, en vraagt waarom de bijdrage uit dit 

eigen vermogen zo laag is. Hij wil weten waarom er niet voor is gekozen om het verschil van de 

pininkomsten uit het eigen vermogen te halen in plaats van het weg te halen bij faciliteiten.  
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Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat hij vreesde dat de ALV er problemen mee zou hebben als het verschil 

van de pininkomsten uit het eigen vermogen gehaald zou worden. Hij wilde ook niet de vereniging 

laten opdraaien voor fouten van het bestuur, daarom heeft hij het bij faciliteiten weggehaald. Hij zal 

erover nadenken om bij de Tussentijdse ALV een voorstel te doen tot opname van eigen vermogen.  

Dhr. Veenboer vindt dit nobel van dhr. Klein Hofmeijer. Maar naar zijn mening tilt dhr. Klein 

Hofmeijer iets te zwaar aan het oordeel van de ALV. Hij stelt voor om bij de Tussentijdse ALV het 

eigen vermogen aan te spreken en te herbegroten.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat er een combinatie was van de twee onderwijscommissarissen. Hierdoor is 

ook niet precies bekend waar de fout ligt. Naar zijn mening zou dhr. Klein Hofmeijer het eigen 

vermogen mogen aanspreken voor het betalen van de Studystore.  

 

Mevr. Van der Helm zegt dat het reünisten lidmaatschap meer gepromoot kan worden.  

Mevr. Auwema zegt dat het reünistenlidmaatschap inhoudt dat zij vier maal per jaar Debat 

ontvangen en een aantal maal per jaar een reünistennieuwsbrief toegestuurd krijgen. Het benaderen 

van uitschrijvingen zal actief wordt opgepakt en alumni zullen benaderd gaan worden voor een 

reünistenlidmaatschap.  

 

Dhr. Veenboer vraagt wat het streven is voor de programmaposten.  

Dhr. Klein Hofmeijer maakt excuses voor het niet toevoegen van een toelichting. Het zal vooral gaan 

om een speerpunt van het bestuur: toekomst creëren. Hierin zal het extra geld veelal gestopt 

worden.  

 

Dhr. Veenboer vraagt wat de moeite is van het betalen van de contributie voor het StOP.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat dit van waarde is. Het StOP kan misschien nog iets voor de SPIL 

betekenen komend jaar en €15 is dan niet veel geld.  

Mevr. Van der Helm zegt dat de StOP-contributie vorig jaar niet betaald is, omdat de SPIL geen 

factuur heeft ontvangen.  

 

Mevr. Van der Helm vraagt waarom er €350,- is begroot voor de Almanakpresentatie.  

Dhr. Bannenberg zegt dat besteed gaat worden aan de locatie, gratis bier en happen voor de leden.  

 

Dhr. Veenboer vraagt waarom er geen specificatie is voor de Korte en Lange Reis.  

Mevr. Bot zegt dat de afrekening altijd pas achteraf wordt vermeld.  

 

Dhr. Veenboer zegt dat er steeds algemener begroot wordt en vraagt zich af waarom de post 

Faciliteiten dan zo specifiek is.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat hij €32,90 over had en die bij de post Faciliteiten heeft begroot. Verder 

kosten de feesten €100,- per stuk, de maandborrel €30,- per keer. De rest van de post is lastig te 

specificeren, maar daardoor heeft hij wel de vrijheid om te schuiven, mocht dit nodig zijn.  

Dhr. Veenboer vindt dat er nu teveel onduidelijkheid is, het bestuur mag geen carte blanche krijgen.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de begroting bij de Tussentijdse ALV specifieker zal zijn.  

 

Mevr. Touw vraagt waarom er wel een Almanakpresentatie in de begroting staat, maar deze niet 

vermeld is in het beleid van dhr. Bannenberg. Dit geldt ook voor de pré- en post-buitenland 

activiteiten.  
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Dhr. Bannenberg zegt dat de Almanakpresentatie wel wordt vermeld in zijn beleid.  

Mevr. Van de Voort zegt dat er ten opzichte van vorig jaar niets is veranderd, maar dat er voor beide 

reizen een reader vooraf zal worden gemaakt en, mocht het budget het toelaten, ook achteraf. Voor 

de Korte Reis zullen er één of twee activiteiten georganiseerd worden en voor de Lange Reis twee à 

drie, dit is ook afhankelijk van de nog bekend te maken bestemming.  

 

Dhr. Nederkoorn wil weten waarom er €500,- voor de website is begroot, terwijl dhr. De Groot het 

eerder over €400,- had voor het updaten van de website.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat het updaten van de website ongeveer €400,- gaat kosten, maar dat hij 

een marge heeft ingebouwd voor de zekerheid.  

 

Mevr. Van der Helm wil weten waarom er €800,- is begroot voor de post acquisitie.  

Dhr. De Groot zegt dat hij geen extravagante dingen wil gaan doen, zoals vliegtuigen inhuren, maar 

om leuke ludieke acties en nieuwe dingen te doen, is er een ruim bedrag begroot.  

Mevr. Van der Helm zegt dat er weinig gespecificeerd is voor zo’n groot bedrag.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat van dit geld ook de agendaflyers voor bij de boekverkoop worden 

betaald, dit kost echter meer geld dan hij van tevoren gedacht had. Ook is er onduidelijkheid over 

wat de te verwachten kosten zijn, omdat PR een nieuwe functie is. Hij heeft dus een ruim, maar niet 

te groot bedrag, in begroot.  

Mevr. Van der Helm hoeveel van de €800,- er tot nu toe is uitgegeven.  

Dhr. Klein Hofmeijer antwoordt dat er tot nu toe €200,- van is uitgegeven.  

 

Dhr. Veenboer vraagt waar de debiteur FSSC vandaan komt.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat dit gaat om de subsidie van de Lange Reis, dit is een verlopen factuur.  

Mevr. Bot vraagt wat FSSC is.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat dit de officiële benaming is.  

 

Het beleid wordt per hamerslag en acclamatie aangenomen.  

 

Schorsing om 00.10 uur.  

Heropening om 00.15 uur 

 

Voorstel tot wijzigen Financieel Reglement 

 

Per acclamatie aangenomen.  

 

Kandidaatstelling College der ALV-voorzitters 
 
Voor het College der ALV-voorzitters hebben de volgende personen zich aangemeld: dhr. 
Nederkoorn, dhr. Stunt, mevr. Touw en mevr. Westra. Dit betekent dat er schriftelijk gestemd zal 
gaan worden. De ALV-voorzitter vraagt de stemcommissie om de stemmen te verzamelen. Iedere 
aanwezige mag maximaal drie stemmen vervaardigen op drie verschillende personen.  
De uitslag is als volgt:  
Dhr. Nederkoorn: 15 stemmen 
Dhr. Stunt: 13 stemmen 
Mevr. Touw: 13 stemmen 
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Mevr. Westra: 13 stemmen.  
Dit betekent dat dhr. Nederkoorn in het College der ALV-voorzitters is gestemd.  
 
Voor de overige twee plekken wordt nogmaals gestemd, ditmaal heeft iedereen één stem.  
De uitslag is als volgt:  
Dhr. Stunt: 7 stemmen 
Mevr. Touw: 9 stemmen 
Mevr. Westra: 9 stemmen.  
1 blanco stem.  
Dit betekent dat dhr. Nederkoorn samen met mevr. Touw en mevr. Westra plaats zal nemen in het 
College der ALV-voorzitters.  
 
Vanwege de decharge van de heer de Meer uit het college, neemt de heer Nederkoorn het 
voorzitterschap over voor de rest van de ALV en neemt de heer de Meer deel aan de ALV.  
 
Decharges en installaties 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Jurjen Dieleman uit de commissie Binnenland & Faciliteiten.  
 
De ALV-voorzitter dechargeert Anne-lise Olsthoorn en Annick de Goede uit de commissie Debat.  
 
De ALV-voorzitter dechargeert dhr. Veenboer en dhr. Van den Wijngaard uit het College der ALV-
voorzitters.  
 
De ALV-voorzitter installeert dhr. Nederkoorn in het College der ALV-voorzitters.  
 
De ALV-voorzitter dechargeert dhr. de Meer uit het College der ALV-voorzitters.  
 
De ALV-voorzitter installeert mevr. Touw en mevr. Westra in het College der ALV-voorzitters.  
 
De ALV-voorzitter installeert dhr. Bennebroek in de Commissie Onderwijs.  
 
W.v.t.t.k. 
 
Rondvraag 
 

De heer de Meer vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat hij zijn achterkleindochter mevr. Markslag heel veel succes wil wensen bij 
haar commissariaat Binnenland, dat hij de overige leden van het bestuur ook heel veel succes wil 
wensen, dat hij hen uitnodigt om concreet te worden en dat hij bij de volgende ALV kritische vragen 
zal gaan stellen.  

De heer Stam vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur 
ervan op de hoogte zijn dat hij het bestuur en alle andere leden feliciteert met de Dies en dat hij het 
bestuur succes wil wensen.  

Mevrouw Daling vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur ervan 
op de hoogte zijn dat zij het betreurt dat sommige vragen in de rondvraag niet beginnen met het 
juiste persoonlijk voornaamwoord, dat zij een vraag heeft en geen rondvraag, dat zij haar twee 
achterkleinkinderen erg veel succes wenst met haar uitvoeren van hun beleid en bestuursjaar en dat 
zij blij is dat het erop zit voor vandaag.  

De heer Bennebroek vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat er rekening gehouden kan worden met mensen die de volgende ochtend 
om negen uur werkgroep hebben.  



25 
 

De heer Veenboer vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat hij dhr. van Rooijen in het bijzonder en het bestuur in het geheel veel 
succes wenst, dat hij blij is dat er voor het eerst een vrouwelijke meerderheid is in het college van 
ALV-voorzitters en dat hij in het bijzonder mevr. Touw veel succes wenst.  

Mevrouw Touw vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur heel veel succes wenst dit jaar, vooral mevr. Markslag en 
dat zij zin heeft in een jaar als lid van het college van ALV-voorzitters.  

Mevrouw van der Helm vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur heel veel succes wil wensen met het uitvoeren van het 
beleid, ook al was niet alles even lang beschreven en dat zij hier meer dan vijf uur heeft gezeten.  

Mevrouw Westra vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur wil feliciteren met het instemmen van het beleid en dat 
de volgende ALV wat korter kan duren.  

De heer Derikx vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
op de hoogte zijn dat hij blij is dat het erop zit.  

Mevrouw Bot vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur wil feliciteren met het beleid, dat zij vertrouwen heeft dat 
het bestuur dit in goede mate kan uitvoeren en dat zij haar bijzondere felicitaties wil overbrengen 
aan mevr. Van de Voort.  

Mevrouw de la Haye vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur 
 ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur succes wenst het aankomend jaar en dat zij uitkijkt naar 
de uitwerking van de beleidsstukken.  

De heer Pots vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat hij dhr. De Groot wil complimenteren met het feit dat ondanks het nu 
wat tegenviel, de promotie bij de afgelopen twee activiteiten top geregeld was, dat hij hier meer dan 
vijf uur heeft gezeten, nog langer dan mevr. Van der Helm en dat hij het hele bestuur heel veel 
plezier wenst de rest van het jaar, maar specifiek mevr. Auwema.  

De heer de Groot vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat hij de e-mail van zijn grote oma met veel genoegen tegemoet ziet, dat hij 
iedereen bedankt voor de constructieve, dan wel destructieve bijdrage aan deze avond en dat hij blij 
is dat hij weer met de motor mag.  

De heer Bannenberg vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur 
ervan op de hoogte zijn dat hij heel blij is met het vertrouwen in het beleid en dat het ALV-boekje 
politiek relevant gekleurd is met betrekking tot de naderende bordesscène.  

Mevrouw van de Voort vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur 
ervan op de hoogte zijn dat zij iedereen wil bedanken voor de suggesties en tips en dat zij heel blij is 
dat het beleid is ingestemd.  

Mevrouw Markslag vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur 
ervan op de hoogte zijn dat zij blij is dat deze avond tot een einde is gekomen, dat zij heel blij is dat 
het beleid is ingestemd en dat zij iedereen wil bedanken voor het uitgesproken vertrouwen.  

De heer Klein Hofmeijer vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het 
bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij alle aanwezigen wil bedanken voor de lange tijd die zij hier 
hebben moeten zitten en dat hij blij is met de constructieve houding over de boekverkoop waar hij 
zelf zenuwachtig over was.  

Mevrouw Auwema vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur  
ervan op de hoogte zijn dat zij iedereen heel graag wil bedanken dat zij allemaal zijn gekomen en 
gebleven, dat zij blij is dat iedereen zich aan haar quote heeft gehouden  en dat zij ontzettend veel 
zin heeft deze notulen uit te werken.  

De heer van Rooijen vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur 
ervan op de hoogte zijn dat hij het oude college van ALV-voorzitters hartelijk wil bedanken voor de 
geleverde strijd het afgelopen jaar, dat hij het nieuwe college van ALV-voorzitters heel veel succes wil 
wensen, dat hij de ALV wil bedanken voor haar aanwezigheid en constructieve bijdrage, dat hij met 
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name mevr. Bot wil bedanken voor het naar beneden lopen om te zeggen dat de ALV is uitgelopen en 
dat hij heel blij is dat het beleid is ingestemd.  
 
Decharge der stemcommissie 
 
De ALV-voorzitter dechargeert de heer Veenboer en mevrouw Bot als stemcommissie.  
 
Sluiting 

De ALV-voorzitter sluit de vergadering om 00.51 uur.  
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TUSSENTIJDS VERSLAG XXXIIe BESTUUR der SPIL, ‘SPILlusie’ 

 
1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN IN LEIDEN 
 In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt: 
De vereniging heeft als doel: 
1. a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie Politieke 
Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 
1. b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des 
woords; 
1. c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog op de 
arbeidsmarkt; 
1. d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 
2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin des 
woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 
3. De vereniging is politiek neutraal. 
Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het 32e bestuur SPILlusie gebouwd is.  
 

2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILlusie’ 
“Eendracht maakt macht” – Nationale wapenspreuk van België 

 

Het bestuur SPILlusie hanteerde dit jaar deze verenigingsbrede doelstellingen: 
 

2.1 Ledenbinding 

Op het gebied van ledenbinding is dit jaar veel progressie gemaakt. Zo is er meer aandacht gegeven 

aan activiteiten die ook voor IBO-studenten interessant waren. De activiteiten waren ook dit jaar 

uitermate goed bezocht. Dit komt mede door de nieuwe functie Commissaris PR die het overzicht 

houdt over alle promotie die gevoerd wordt door de vereniging. Naar onze mening zijn er op dit 

gebied goede stappen gezet die door het nieuwe bestuur voortgezet kunnen worden. Het 

eerstejaarsweekend was dit jaar ook een spetterend succes met een record aantal deelnemers.  

 

2.2 Toekomst Creëren 

Eén van de meest vernieuwende punten dit jaar was de focus op de arbeidsmarkt. Onder het punt 

“toekomst creëren” zijn vooral activiteiten te scharen die het SPIL-lid voorbereiden op de 

arbeidsmarkt. Met een scala activiteiten die op meerdere gebieden ingaan, zoals maar zich niet 

beperkende tot: Arbeidsmarkt oriëntatie door middel van het spreken van oud alumni politicologie, 

het beter/duidelijker aanbieden van stageplaatsen en workshops aangaande verschillende 

onderwerpen die hier ook onder te scharen zijn. Veel van de hierboven genoemde activiteiten 

hebben wij geïncorporeerd in het ‘careercenter’, dit is een apart deel op de website waar allerhande 

zaken aangaande stages en de arbeidsmarkt te vinden zijn. Daarnaast was de activiteit die 

georganiseerd werd in samenwerking met het LAP en alumni een succes en zeker voor herhaling 

vatbaar.  

 

2.3 Samenwerken 

Een ander belangrijk speerpunt van het 32e bestuur is samenwerking geweest. Intern, binnen het 

bestuur is de samenwerking durende het gehele jaar goed geweest. Op facultair gebied is de 

samenwerking ook hechter geworden, zo is er bijvoorbeeld een SPIL-BIL congres geweest en twee 

gezamenlijke ‘gangverenigingactiviteiten’. De samenwerking met het instituut politieke 
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wetenschappen heeft door bovengenoemde arbeidsoriëntatie ook een boost gekregen. Het instituut 

was zo te spreken over de rol die de SPIL kan spelen voor studenten politicologie bij het vinden van 

een stage en/of zich oriënteren op de arbeidsmarkt dat zij vanaf komend jaar een financiële bijdrage 

zullen doen aan dergelijke activiteiten. Hiernaast zijn ook de banden met de SLS en de PoP-corner 

aangehaald. Op landelijk niveau (PvP) is de samenwerking nog steeds goed en afgelopen 28 augustus 

is de PvP statutair opgericht zoals een jaar geleden in de wissel ALV is besloten. Ook internationaal is 

met de verhuizing van IAPSS een grote stap de goede richting op genomen. 

 

3. Voorzitter 

“You can never be overdressed or overeducated.” – Oscar Wilde 

 

3.1 Algemeen 

De belangrijkste taken van de voorzitter zijn te scharen onder het kopje “begeleiden van het 

bestuur”. Met andere woorden, zorgen dat alles verloopt volgens plan. Op het einde van het jaar kan 

de voorzitter met tevredenheid stellen dat tot op heden alles voorspoedig verloopt. Door het houden 

van persoonlijke evaluaties met het bestuur wordt getracht eenduidig beleid en een optimaal intern 

beleid te voeren. 

 

3.2 Externe Samenwerking 

In het begin van het jaar hebben wij onszelf het doel gesteld meer samen te werken op verschillende 

gebieden. Ten eerste op facultair gebied, onder meer door gemeenschappelijk overleg binnen het 

VerO is er dit jaar een SPIL/BIL congres geweest. Ook zijn er dit jaar twee gezamenlijke activiteiten 

georganiseerd. Zoals eerder gezegd is op landelijk gebied de voornaamste ontwikkeling dat het PvP 

statutair is opgericht. In het kader van samenwerking kan men ook kijken naar IAPSS, de verhuizing 

naar Nijmegen is in volle gang en met de Nederlandse verenigingen wordt volgend jaar gekeken of zij 

de AC/GA van 2015 naar Nederland kunnen halen. 

 

3.3 Alumni 

Alhoewel formeel het alumnibeleid valt onder het gezag van de secretaris hebben dit jaar de 

voorzitter en de secretaris samen gewerkt aan het neerzetten van een vernieuwd alumni beleid. Dit 

heeft zijn vruchten af geworpen en alle betrokken partijen (LAP, deelnemers en het instituut) vonden 

dit een succes. Aan onze opvolgers zullen wij ook zeker meegeven dat alumni een bron van kennis 

kunnen zijn voor de SPIL en dat hier ook zeker op ingezet moet worden.  

 

4. Secretaris 

“The three articles of Civil Service faith: it takes longer to do things quickly, it's more expensive to do 

them cheaply and it's more democratic to do them in secret.” – Hacker from Yes Minister 

 

4.1 Algemeen 

De secretaris heeft zich het gehele jaar bezig gehouden met de dagelijkse gang van taken. Dit is naar 

haar mening goed gegaan. Echter nadat de computers in het SPILhok, SB09, waren overgezet naar 

Windows 7 is het ledenbestand kwijtgeraakt. Dit omdat PCleden de database opslaat op de lokale C-

schijf en hiervan geen back-up is gemaakt. De communicatie vanuit zowel de universiteit als het 

bedrijf dat de overzetting heeft gedaan is niet naar behoren geweest, waardoor de secretaris er niet 

van op de hoogte was wanneer de overzetting plaats zou vinden en dus niet tijdig een back-up kon 
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maken. Met behulp van de commissaris ICT is het een aantal weken uiteindelijk gelukt om een Clieop 

bestand, daterende van november, om te zetten in een Microsoft Excel bestand waardoor nu alle 

gegevens van de leden weer beschikbaar zijn. Het is echter de taak van het nieuwe bestuur, en dan in 

het bijzonder de secretaris en de penningmeester, om PCleden te updaten naar de nieuwste versie 

waarin een Microsoft Excel bestand geïmporteerd kan worden waardoor het ledenbestand weer 

helemaal kloppend wordt. De uitschrijvingen van leden sinds november zijn al verwerkt in het 

Excelbestand. De nieuwe leden zijn al ingeschreven in PCleden door de secretaris en haar beoogde 

opvolger.  

 

Daarnaast is de secretaris druk bezig geweest met het meer betrekken van reünisten bij de 

vereniging. Dit is bijvoorbeeld gedaan door het versturen van reünistennieuwsbrieven en een 

uitnodiging voor de activiteit die is georganiseerd in samenwerking met alumni. De status van het 

reünistenledenbestand is echter wat lastiger, aangezien daar geen geheel kloppend bestand meer 

van is. Dit is echter wel weer te maken met de adresgegevens en emailadressen die de SPIL nog bezit.  

 

4.2 Alumni 

Eén van de speerpunten van dit jaar was het beleidspunt toekomst creëren. Onder deze noemer 

wilde het 32e bestuur graag meer gebruik maken van alumni. Dit is gedaan door middel van het 

organiseren van een speeddate met alumni in april. Hiervoor heeft de secretaris, in samenwerking 

met de voorzitter, contact gelegd met het LAP en het LUF om alumni te benaderen. Daarnaast is er 

ook een docent benaderd van het instituut Politieke Wetenschap. Uiteindelijk was de activiteit, naar 

mening van de secretaris en de voorzitter, een succes. Zowel van alumni als deelnemende studenten 

kwamen positieve reacties.  

 

Na gesprekken met het instituut Politieke Wetenschap, vertegenwoordigd door mevrouw Avtalyon-

Bakker, mevrouw Reuters en de heer Meijerink, is een voorstel opgesteld dat is ingediend bij het 

instituutsbestuur en ook aangenomen. Dit voorstel houdt in dat het instituut Politieke Wetenschap 

€200 per jaar beschikbaar stelt aan de SPIL om te besteden aan het alumnibeleid. De secretaris 

adviseert het nieuwe bestuur dan ook om dit beleid door te gaan zetten en een nog groter succes te 

maken van alumniactiviteiten.  

 

4.3 Commissaris Debat 

“Ik ben niet anti-Wilders maar pro-beschaving’, en dat was er eerder.” – Alexander Pechtold 

De commissaris Debat is tevreden over het afgelopen jaar en de vier Debatten die zij heeft 

uitgebracht. Hoewel het af en toe wat lastig was om Debat helemaal vol te krijgen, is dit uiteindelijk 

toch iedere editie gelukt. De edities zijn uitgekomen in november, februari, april en de laatste in 

augustus. Deze planning is gekozen door de commissaris om voldoende tijd te hebben om haar twee 

functies te combineren. Dit jaar heeft de commissaris de bestuurscolumn toegevoegd waarin elke 

editie twee bestuursleden vertellen over hun bezigheden en belevenissen. De commissaris is van 

mening dat dit een goede toevoeging is geweest en zal haar opvolger dan ook adviseren om hiermee 

door te gaan.  
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5. Penningmeester 

“Money is a mechanism for control.” – David Korten 

 

Ook in de periode tussen de tussentijdse ALV en deze ALV heeft de penningmeester zoals 

vanzelfsprekend de financiën op orde gehouden. Naar zijn mening is dit zeker gelukt. De grootste 

uitdaging dit jaar bleek om te zorgen dat de desbetreffende commissarissen hun posten opmaakten, 

echter na wat aanmoediging is dit voldoende gelukt. 

Concluderend kunnen we zeggen dat het bestuur terugkijkt op een gezond financieel jaar. Ten slotte 

wil de penningmeester de kascommissie “Het rode gevaar” bedanken voor de samenwerking dit jaar. 

5.1 EJW 

“Helemaal naar de Benno.” – Barman Bar 23 

 

Het EersteJaarsWeekend (EJW) viel dit jaar onder de bestuursverantwoordelijkheid van de 

penningmeester. De EJW-commissie, die zoals gebruikelijk zelfstandig functioneert, is met regelmaat 

gecontroleerd door middel van gesprekken tussen de voorzitter van de commissie en de 

penningmeester van de SPIL. De manier waarop deze samenwerking is vormgegeven is aan te raden 

voor de toekomstige voorzitter en het verantwoordelijke bestuurslid. Het afgelopen EJW was in een 

aantal opzichten verschillend van voorgaande jaren. Het deelnemersaantal lag nog nooit zo hoog, op 

vierentachtig. Hierom is gekozen voor een nieuwe, grotere locatie; scouting Paulus in Delft. Deze 

locatie is als zeer geschikt bevonden door zowel commissieleden en bestuursleden als door de 

deelnemers zelf. Het EJW is ook dit jaar zeer soepel verlopen.  

 

6. Commissaris Binnenland & Faciliteiten 

“You never know ‘till you reach the top if it was worth the uphill climb.” – Robert Lopez 

 

6.1 Binnenland 

Hieronder een overzicht van de gerealiseerde activiteiten van het afgelopen jaar betreffende de post 

Binnenland. 

 

Activiteit Datum Aantal deelnemers 

Leidsch Debat 6 september 2012 +/- 500 (i.s.m. dhr. Nederkoorn) 

Nacht van de Dictatuur 14 september 2012 15  

Lezing AIVD 26 september 2012 +/- 65 (i.s.m. dhr. Nederkoorn) 

Excursie OPCW 9 oktober 2012 23 

Lezing Frans Verhagen 16 oktober 2012 25 

PiP congres 16 november 2012 71 (door commissie van 
Machiavelli, EOS, ismus en SPIL) 

Binnenhofexcursie 22 november 2012 26 

Lezing Artsen zonder Grenzen 26 november 2012 24 

UN & me (lezing en simulatie) 30 november 2012 10 

Excursie Buitenlandse Zaken 13 februari 2013 60 

Krokusklasdebat 19 februari 2013 40 

Excursie Internationaal Den 
Haag (uitwisseling) 

26 februari 2013 15 

Excursie PA-Academie 8 april 2013 20 

Lezing Pieter Klok 11 april 2013 15 

B.I.L./SPILcongres 19 april 2013 50 (i.s.m. met B.I.L.) 
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Lezing Elco Brinkman 8 mei 2013 25 

Leids Onderwijsdebat  15 mei 2013 90 (i.s.m. B.I.L., De Leidsche 
Flesch, Elsa, MFLS, Ur, LSr) 

EL CID-activiteit: lezing door 
Ron Fresen, lezing door Sophie 
In ’t Veld 

13 augustus 2013 250 

 

Over het algemeen is de commissaris tevreden met de gerealiseerde activiteiten. Enkele activiteiten 

hadden een lagere opkomst dan verwacht. De problemen waar dit jaar tegenaan is gelopen zijn 

uitgebreid besproken met de opvolgers.  

 

Het organiseren van een congres in samenwerking met de B.I.L. was één van de voornemens van de 

commissaris. Dit is gelukt, door middel van een zelfstandige samenwerkingscommissie, bestaande uit 

zowel B.I.L.- als SPILleden. De opkomst bij het congres was echter niet naar verwachting. Omdat 

beide verenigingen wel enthousiast zijn over het concept, zijn er voornemens de commissie eerder 

samen te stellen, waardoor er meer tijd aan de organisatie kan worden besteed.  

 

6.2 Faciliteiten 

“Place rose colored glasses on your nose and you will see the robins, not the crows.” – John Kander 

 

Zoals eerder gemeld heeft de commissaris Faciliteiten het patroon van de afgelopen jaren gevolgd. 

Afgelopen jaar zijn er elke maand borrels geweest en zijn er vier filmavonden en drie feesten 

georganiseerd. Daarnaast heeft er tweemaal een drukbezochte pubquiz plaatsgevonden. De 

Ouderdag is iets dat de commissaris aan het palet van activiteiten heeft toegevoegd. Eind april vond 

deze plaats op de Faculteit Sociale Wetenschappen, waar ongeveer 50 ouders lunchten, een 

rondleiding door het gebouw kregen en enkele colleges volgden. De dag werd afgesloten met een 

borrel in Café Storm. De dag was een groot succes en de commissaris raadt haar opvolger dan ook 

aan dit concept door te zetten. 

 

De nieuwe borrellocatie die afgelopen jaar is gevonden, Café Storm, bevalt goed. De commissaris 

heeft er alle vertrouwen in dat de borrels van komend jaar ook door de nieuwe leden goed bezocht 

zullen worden.  

 

7. Commissaris Buitenland 

“Russen zijn als M&M’s, ze smelten niet in je hand, maar wel in je mond” – Olaf Koens 

 

Halverwege het jaar heeft de Commissaris Buitenland de Korte Reis erop zitten en zijn de 

voorbereidingen voor de Lange Reis in volle gang. In onderstaand verslag treft u  de evaluatie van de 

Korte Reis aan, alsmede de stand van voorbereidingen van de Lange Reis. Verder wordt weergegeven 

in hoeverre andere beleidspunten zijn gerealiseerd. 

 

7.1 Reizen 

De Korte Reis had dit jaar als bestemming: Kosovo en Macedonië, waar we de hoofdsteden Pristina 

en Skopje bezochten. De gezellige groep bestaande uit 40 SPILlers, de interessante afspraken en de 

vriendelijke mensen maakten deze reis in de ogen van de commissaris Buitenland SPILwaardig. In juli 

vertrok een groep van 30 SPILlers naar Rusland waar we Sint Petersburg, Novgorod Veliky en Moskou 
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aandeden. Ook in Rusland is de commissaris Buitenland er samen met de commissie Buitenland in 

geslaagd een interessant en gevarieerd programma neer te zetten. De heftige geschiedenis in 

combinatie met een interessante politieke werkelijkheid en prachtige culturele hoogtepunten 

maakten Rusland tot een indrukwekkende bestemming. 

 

7.2 Excursies 

In december reisde de SPIL samen met Machiavelli af naar Brussel. De reis was inhoudelijk zeer 

geslaagd. Voorafgaand aan de Brusselexcursie heeft er een activiteit plaatsgevonden die bedoeld was 

om kennis te maken met de deelnemers van Machiavelli. Helaas bleek er ondanks deze activiteit niet 

veel geïntegreerd te worden.  

 

In februari kwam er een delegatie politicologiestudenten uit Bremen naar Leiden. In vijf dagen 

maakten zij kennis met de universiteit, Den Haag, Amsterdam en het Leidse nachtleven. Helaas is het 

niet gelukt het tweede deel van de uitwisseling in Bremen te laten plaatsvinden. Dit komt onder 

andere doordat er geen geschikt tijdstip gevonden kon worden en door gebrek aan animo bij de 

Bremenaren. De commissaris Buitenland wil haar opvolger mee geven te kijken naar andere 

studieverenigingen om een uitwisseling mee te organiseren. 

 

7.3 Samenwerking 

De commissaris Buitenland nam zich aan het begin van het jaar voor intensief samen te werken met 

de penningmeester en de commissie Buitenland. De samenwerking met de penningmeester verliep 

zowel voorafgaand aan de reizen als op de reizen zelf erg prettig. Door vaste overlegmomenten was 

er voor iedereen een duidelijk overzicht van de uitgaven. Ook de samenwerking met de commissie 

Buitenland verliep erg prettig. De commissie heeft zowel met de voorbereidingen als op de reis zelf 

structureel bijgedragen aan de invulling van het programma en het logistieke gedeelte van de reis.   

 

8. Commissaris Onderwijs & Almanak 

“Het doel van het onderwijs kan nooit zijn de domheid te bestrijden - dat zou onbegonnen werk zijn - 

maar haar aangenaam te camoufleren.” 

 

8.1 Boekverkoop 

Een van de kerntaken van de commissaris onderwijs is het organiseren van de boekverkoop 

gedurende de eerste drie dagen van het nieuwe blok. Om de verkoop zo efficiënt mogelijk te 

organiseren en vergissingen uit de weg te gaan wordt het verkoopprotocol zorgvuldig nageleefd. Zo 

wordt de pinapparatuur altijd bemant door een bestuurslid en blijft de penningmeester gedurende 

het hele proces nauw betrokken bij de boekverkoop.  

 

8.2 Onderwijs evaluatie & toekomst oriëntatie 

De commissaris Onderwijs streeft er naar de leden te ondersteunen bij het efficiënt en 

toekomstgericht studeren. Aangezien de inhoud van het onderwijs zo'n belangrijke rol geniet,  is het 

belangrijk dat studenten uitgebreid de mogelijkheid krijgen hun mening hierover te formuleren. In 

dit licht worden de eerstejaars vakken door middel van paneldiscussies geëvalueerd. In kleine 

groepjes worden hier alle elementen van een vak besproken en bekritiseerd. Tezamen met de ICLON 

evaluatie formulieren bieden de paneldiscussies zo een mogelijkheid de kwaliteit van het onderwijs 
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hoog te houden. Een bundel van deze evaluaties zal aan het eind van het jaar beschikbaar worden 

gesteld.  

 

Om de studenten te begeleiden bij hun academische scholing zijn er in samenwerking met de 

POPcorner en de SLS al verscheidene trainingen georganiseerd, speciaal voor leden van de SPIL. 

Hierbij moet gedacht worden aan trainingen in timemanagement en strategisch studeren. Deze 

trainingen werden over het algemeen positief ontvangen. 

Verder wordt statistiek  door veel studenten als zeer moeilijk ervaren. Voor dit vak zijn dan ook 

enkele getalenteerde studenten benaderd die bereid zijn gevonden bijles te geven.  

Helaas is het erg lastig gebleken het uittrekselbestand te vergroten. Zonder financiële vergoeding 

bleek het soms lastig kwalitatieve uittreksels te vinden.  Om de bestaande uitruil van samenvattingen 

e.d. niet te belemmeren is besloten ook geen financiële vergoedingen te bieden. Desalniettemin zijn 

enkele studenten bereid gevonden hun uittreksel pro deo aan ons te verschaffen. Deze vinden hun 

weg naar de vernieuwde site.  

 

De site heeft een uitgebreide renovatie ondergaan. Hierbij is ook het Study & Career Center in het 

leven geroepen.  Leden kunnen hier terecht voor informatie over studieondersteuning en 

toekomstoriëntatie. Op het moment van schrijven is dit onderdeel van de site nog volop in 

ontwikkeling. In de komende weken zal het SCC verder ontwikkeld worden.  

 

8.3 Almanak 

Het ontwerpen van de almanak is in volle gang. Als thema is gekozen voor Politieke Jaargetijden. 

Gestaag druppelen de bijdragen van verenigingen en prominenten in. Samen met de commissie 

wordt er aan gewerkt deze bijdragen te bundelen in een lovenswaardige almanak. Om de kwaliteit 

van de almanak te waarborgen stellen wij voor om meer geld in te begroten voor de ontwikkeling 

hiervan.  

 

9. Commissaris Acquisitie & PR 

“Tact is the ability to tell someone to go to hell in such a way that they look forward to the trip” – 

Winston Churchill 

 

Het onderbrengen van deze drie bestuursposten onder één commissaris is een nieuw fenomeen bij 

de SPIL. De commissaris heeft twee commissies onder zich gehad; de commissie acquisitie en pr en 

de commissie ict.  

 

9.1 Acquisitie 

De commissaris heeft zich dit jaar op een drietal punten toegespitst. Allereerst bleek het wederom 

lastig mogelijkheden te vinden tot het verkopen van advertenties bij de SPIL. Verder heeft de 

commissaris gekeken of er per activiteit een acquisitie te voeren was, liquide dan wel materieel. 

Echter, in de praktijk bleek dit dikwijls door de organiserende commissaris zelf makkelijker gedaan te 

worden. Daarbij is het contact met zo min mogelijk verschillende bestuursleden voor derden 

wenselijk. Tot slot is een actieve houding aangenomen gedurende het gehele jaar. Dit heeft tot 

sporadisch resultaat geleid. De post acquisitie zal in de ogen van het 32e bestuur worden gevoegd bij 

de functie binnenland. Deze overweging is tot stand gekomen door meerdere factoren, waaronder 

de overlap tussen werkzaamheden en contacten voor beide posten. Hiermee hoopt het 32e bestuur 
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met eveneens een nieuwe invalshoek de algemene acquisitievoering van de vereniging een kans te 

geven te kunnen groeien.  

 

9.2 PR 

De commissaris heeft zich verder aan het begin ten doel gesteld een hogere ledenparticipatie te 

verwerven. Hiertoe zijn verschillende media bewust ingezet. Sociale media van de vereniging zijn 

veruit het belangrijkste communicatiemiddel van de vereniging gebleken. Hierbij valt op te merken 

dat bij het ontbreken van een Facebook-event er zelf gedachten rond gingen dat de activiteit wellicht 

toch niet doorging. Om de enkelen die niet in het bezit zijn van een social media-account te laten 

blijken dan ook zij even welkom zijn, en tevens alle leden extra middelen te bieden om 

verenigingsactiviteiten onder de aandacht te brengen, is ook de vernieuwde website goed up-to-date 

gehouden. Daarbij is vrijwel elke activiteit gepromoot met posters in de faculteit. De organiserende 

commissarissen verzorgden in principe zelf de aankondiging op het verenigingsprofiel op Facebook. 

De SPILapp is recent door mijn voorganger aangekocht met een aantrekkelijke aanbieding. Het blijkt 

echter nog altijd lastig te vinden voor onze leden, zelfs met een permanente vermelding op de 

homepage van de website én een bericht in vele digitale nieuwsbrieven. Doordat de app een handige 

agendafunctie heeft, en de SPIL de mogelijkheid biedt om alle bezittende leden een direct bericht te 

sturen, is het nog altijd de moeite waard andere manieren te zoeken hier een nog beter project van 

te maken. Tot slot was de commissaris voornemens te inventariseren hoe de ALV’s aantrekkelijker 

konden worden gemaakt. Een groot deel van de tijd ging op aan het lezen van het boekje. Dit is 

onnodig als de tekst reeds ruim voor de vergaderdatum te vinden is op het geregistreerde gedeelte 

van de verenigingswebsite. De vorige ALV ging qua tijdschema dan ook een stuk vloeiender.  

 

9.3 ICT 

De website waar onze vereniging aan het begin van het jaar nog zich mee toonde was uit de tijd 

geraakt. Na jarenlang goede dienst te hebben gedaan moest er een en ander aan vernieuwd worden. 

De beveiliging was door een verouderde systeemversie niet meer adequaat. De commissaris heeft 

zich naar hartenlust ingezet om een vernieuwde website te realiseren. Door te kiezen voor een 

update van het huidige systeem is geld en moeite bespaard tegenover het alternatief om de gehele 

website te vervangen. Zo is alle data opgeslagen, waardoor bijvoorbeeld leden geen hinder hebben 

ondervonden met het inloggen van hun websiteaccounts. Verder was het alsnog mogelijk 

tegelijkertijd met de update de nodige uiterlijke updates te realiseren Tot slot is het inlogsysteem 

uitgebreid en veiliger gemaakt. De huidige website is weer geschikt gemaakt voor de komende jaren. 

 

9.4 Samenwerking 

Het samenvoegen van posten was in principe een handige opzet. Zo was de acquisitie direct te 

promoten en op de website te zetten. Verder was er geen onduidelijkheid welke delen van de 

digitale promotie onder de verantwoording van deze commissaris kwamen te vallen.  
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DEFINITIEVE JAARPLANNING 2012-2013 

 

Week  Datum  Omschrijving 

 

September 2012 

Week 36 3-5 sep  Boekverkoop blok I 

Week 37 11 sep  Slotakkoord SPILectric 

  13 sep  SPIL maandborrel 

  14 sep  Nacht van de Dictatuur 

Week 38 20 sep  Wissel ALV 

Week 39 26 sep  Lezing Rob Bertholee, hoofd AIVD 

  27 sep  SPIL/BIL feest 

 

Oktober 2012 

Week 40  2 okt  Filmavond 

  4 okt  SPIL maandborrel 

Week 41 9 okt  Excursie OPCW 

Week 42 15 okt  Infoborrel Korte Reis Macedonië & Kosovo 

  16 okt  Lezing Frans Verhagen 

 

November 2012 

Week 44 29-31 okt Boekverkoop blok II 

  30 okt  Amerikaanse Pubquiz 

  1 nov  Beleids ALV 

Week 45 5 nov  Inschrijving Korte Reis Macedonië & Kosovo 

  8 nov  SPIL maandborrel 

Week 46 12 nov  Deadline Debat 1 

13 nov  Filmavond 

  16 nov  PiP-congres 

Week 47 22 nov  Binnenhofexcursie 

Week 48 26 nov  Lezing Artsen Zonder Grenzen 

  27 nov  Training Slim Geld 

  29 nov  Workshop Strategisch Studeren 

  29 nov  SPIL maandborrel 

  30 nov  Sollicitaties Eerstejaarsweekend 

  30 nov  Lezing UN & me 

 

December 2012 

Week 49 6-7 dec  Brusselexcursie met Machiavelli 

Week 50 14 dec  Kerstborrel met FSW studieverenigingen 

Week 51   Tentamens 

 

Januari 2013 

Week 1  3 jan  SPIL nieuwjaarsborrel + bekendmaken bestemming Lange Reis 

Week 2    Hertentamens 
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10 jan  Pré-buitenlandactiviteit Korte Reis 

Week 3    Hertentamens 

18 jan  Pré-buitenlanddiner Korte Reis 

Week 4    Korte Reis Macedonië & Kosovo 

 

Februari 2013 

Week 5 

Week 6  4 feb  Deadline Debat 2 

4-6 feb  Boekverkoop blok III 

7 feb  SPIL maandborrel 

Week 7  11 feb  Inschrijving Lange Reis Rusland 

  12 feb  Filmavond 

  13 feb  Excursie Buitenlandse Zaken 

Week 8  18-20 feb Krokusklas 

  18 feb  Krokusklasdebat 

  19 feb  Krokusklasfeest 

Week 9  25 feb – 1 mrt Uitwisseling in Nederland 

28 feb  SPIL Maandborrel @ Café Storm 

 

Maart 2013 

Week 10 5 mrt  TV-bezoek Pauw & Witteman 

  7 mrt  FLO-dag 

Week 11 14 mrt  Tussentijdse ALV 

Week 12 

Week 13  Tentamens 

 

April 2013 

Week 14  2-4 apr  Boekverkoop blok IV 

  2 apr  Filmavond 

  4 apr  SPIL maandborrel 

Week 15 11 apr  Lezing Pieter Klok 

Week 16 15 apr  Deadline Debat 3 

16 apr  Politicologenquiz 

19 apr  SPIL/BIL Congres 

Week 17 25 apr  Speeddate met alumni 

 

Mei 2013 

Week 18 2 mei  SPIL maandborrel/bestuursinteresseborrel 

  3 mei  Pré-buitenlandactiviteit Lange Reis 1 

Week 19 8 mei  Lezing Elco Brinkman 

Week 20 14 mei   Actieve Leden Dag 

15 mei  Leids Onderwijsdebat 

  

Week 21 
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Week 22   Tentamens 

  31 mei  Deadline bestuurssollicitaties 17:00 uur 

 

Juni 2013 

Week 23   Hertentamens blok 3 

Week 23 6 en 7 jun Sollicitaties nieuw bestuur 2013/2014 

Week 24 10 jun  Deadline Debat 4 

13 jun  SPIL maandborrel + voorstellen nieuw bestuur 

14 jun  Pré-buitenlandactiviteit Lange Reis 2 

Week 26    Hertentamens 

27 jun  Pré-buitenlanddiner 

 

Juli 2013 

Week 27    Lange Reis Rusland 

Week 28   Lange Reis Rusland 

Week 29    Zomerreces 

Week 30    Zomerreces 

Week 31    Zomerreces 

 

Augustus 2013 

Week 32 8-10 aug Eerstejaarsweekend 

Week 33 13 aug  Faculteitsblok EL-CID week 

Week 34 

Week 35 

 

September 2013 

Week 36 2 sep  Opening Academisch Jaar 

5 sep  SPIL maandborrel   

Week 37 12 sep  Wissel ALV 
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10. Financieel Eindverslag 

De specificatie van de uitgaven wordt per post toegelicht. 

10.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot 12/13 Gerealiseerd 12/13 

Contributies € 12,922.00 € 12,719.00 
Rente € 185.46 € 185.46 
Departementsbijdrage € 1,600.00 € 1,600.00 
Acquisitie € 10,491.00 € 11,027.27 
Bijdrage eigen vermogen  € 991.56 € - 
Vrienden vd SPIL € 25.00 € 40.20 
Restinkomsten €  47.62 € 54.12 

Totaal: € 26,334.64 € 25.626,05 

 

Het doelpercentage aan contributie van dit jaar (90 procent) is dit jaar niet gehaald met een 

percentage van 88 procent. Dit komt voornamelijk door het fenomeen slapende leden in het 

ledenbestand. Leden die nog wel in het ledenbestand staan - maar niet daadwerkelijk zich 

genoodzaakt voelen om te betalen – verzorgen een bemoeilijkt proces. Zeker wanneer de 

contactgegevens van deze leden niet up-to-date zijn. Daarnaast is er geen bijdrage uit het eigen 

vermogen omdat de uitgaven minder waren als verwacht.  

 

Uitgaven 

  Begroot 12/13 Gerealiseerd 12/13 
Bestuur € 3,378.24 € 3,107.13 
Secretaris € 400.00 € 198.10 
Almanak € 4,350.00 € - 
Debat € 4,800.00 € 3,434.40 
Buitenland € 5,000.00 € 4,939.40 
Binnenland € 1,500.00 € 1,211.51 
Faciliteiten € 1,200.00 € 958.44 
IAPSS € 500.00 € 500.00 
Acquisitie € 50.00 €     -   
ICT € 215.41 € 237.08 
Reserveringen € 1,500.00 € 1,500.00 
Programmaposten €      -    €     - 
Investeringen € 650.00 € 609.80 
Promotie € 600.00 € 505.49 
Onderwijs € 65.00 € 49.45 
PVP € 250.00 € - 
Verschil omzet/pininkomsten boekverkoop 1 € 1,475.53 € 1,475.53 
Onvoorzien € 400.00 € 73.30 

Totaal € 25,703.65 €  18,799.63 

 

Hier moeten nog een aantal uitgaven bij komen, die worden vermeld onder de desbetreffende 
posten. 

9.2 Begroting per post 
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Bestuur 
 Waaronder valt:   

 
Begroot: 

 
Gerealiseerd: 

  
 Actieveledendag  € 500.00 € 403.19 

  
 ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 380.00 € 389.93 

  
 ALV  € 350.00 € 318.58 

  
 Van Den Berg Bachelorscriptieprijs  € 95.47 € 95.47 

  
 Constitutieborrelcadeaus  € 15.00 € 12.40 

  
 Constitutieborrel SPIL  € 1,191.05 € 1,191.05 

  
 KvK-Registratie  € 35.08 € 9.08 

  
 Kantoorartikelen  € 450.00 € 418.35 

  
 StoP-Contributie  € 15.00 € - 

  
 Rondje kroeg na Wissel-ALV  € 127.10 € 127.10 

  
 Sollicitatie 13/14  € 70.00 € 43.89 

 
 Exploitatie SPILhok  € 150.00 € 98.09 

 

 
  

                                                                                                        

Totaal:   € 3,378.70 € 3,107.13 
 

Toelichting:  De kosten van de zakelijke rekening zijn iets boven het budget uitgekomen. Ik zal dan 
ook mijn opvolger adviseren meer in te begroten voor de zakelijke rekening. Van de StoP heb ik geen 
factuur ontvangen, vandaar dat er ook niets is betaald.  
 

Secretaris Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

  Alumnibeleid   € 400.00   € 198.10 

    

 Totaal:  € 400.00 € 198.10 

Toelichting: Dit zijn de kosten van de alumni-activiteit. 
 

Almanak Waaronder valt:  Begroot: Gerealiseerd: 

 Almanak € 4,100.00  € - 

  Almanakpresentatie  € 250.00  € - 

Totaal:   € 4,350.00 € - 

Toelichting: Deze kosten zijn nog niet gemaakt.  
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Toelichting: Hier komen de kosten van één Debat nog bij. 
 

Buitenland Waaronder valt: Richtlijn per deelnemer: Begroot:                Gerealiseerd: 

  Korte reis 45-65 € 1,800.00                 € 1,800.10 

  Lange Reis 100-150 € 3,000.00                 € 3,000.15 

  
Pre- en Post-
activiteiten  

€ 200.00                 € 139.15 

Totaal:     € 5,000.00                 € 4,939.40 

Toelichting: Hier geldt ook dat er nog kosten bij komen namelijk voor de afsluitende activiteit van de 
Lange Reis. 
 

Binnenland Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

  Kleine activiteiten 

Grote activiteiten 

€ 250.00 € 184.31 

€ 1,027.20   € 1,250.00 

Totaal:  € 1,500.00 € 1,211.51 

Toelichting: Alle activiteiten die hieronder vallen zijn al behandeld bij de desbetreffende 
commissaris. 
 

Faciliteiten Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven  € 1,200.00 € 958.44 

Totaal:  € 1,200.00 € 958.44 

Toelichting: Alle activiteiten die hieronder vallen zijn al behandeld bij de desbetreffende 
commissaris.  
 

Reserveringen Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Reservering Lustrum € 1,500.00 € 1,500.00 

     

Totaal:  € 1,500.00 € 1,500.00 

  
 

Debat Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

 4* Debat € 4,800.00   € 3,434.40 

       

Totaal:   € 4,800.00    € 3,434.40 
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IAPSS Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   IAPSS deelname + Contributie € 500.00 € 500.00 

     

Totaal:   € 500.00 € 500.00 

Toelichting:  De kosten hieronder zijn 100 euro per commissielid inclusief 100 euro contributie voor 
IAPSS.  
 

Acquisitie Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven  € 50.00 €       - 

    

Totaal:   € 50.00 €       -    

Toelichting: Er is dit jaar geen geld uitgegeven om acquisitie binnen te halen.  
 

ICT Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Abonnementskosten PC-Leden € 50.00 € 50.00 

  Websitehosting SPILplaats.nl € 165.41 € 187.08 

Totaal:   € 215.41 € 237.08 

Toelichting: Helaas vielen de kosten van de websitehosting hoger uit dan verwacht. In de begroting 

werd niet rekening gehouden met de tweede factuur.  

 

Investeringen Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Website   € 500.00  € 459.80 

   Camera  € 150.00 € 150.00 

Totaal:    € 650.00 € 609.80 

Toelichting: De kosten voor de website bestaan uit het herbouwen van de website en een 

onderhoudspakket. 

 

Promotie Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

  Algemene uitgaven  € 600.00   € 505.49 

Totaal:   € 600.00  € 505.49 

Toelichting: Dit zijn voornamelijk posters en flyers. 
 

Onderwijs Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

  Algemene uitgaven  € 65,00   € 49.45  
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Totaal:   €65.00  € 49.45 

Toelichting: Dit zijn voornamelijk kosten die zijn gemaakt aan de boekverkoop en andere onderwijs-
gerelateerde zaken. 
 

PVP (PIP congres) Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

  Contributie plus administratiekosten  €250.00   €-  

Totaal:   € 250.00  € - 

Toelichting:  Deze kosten zijn nog niet gemaakt. 
 

Verschil pininkomsten boekverkoop 1 Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

  Verschil  € 1,475.53  € 1,475.53 

Totaal:   € 1,475.53 € 1,475.53 

Toelichting: Dit is al behandeld in eerdere ALV’s. 
 

Onvoorzien Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Onvoorzien € 400.00 € 73.30 

      

Totaal:  € 400.00  € 73.30 

Toelichting: Deze kosten zijn gemaakt vanwege de problemen met de Brusselreis, uiteindelijk is er 
een tussenoplossing  overeen gekomen waarbij beide partijen de helft van de kosten op zich namen. 
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9.3 Balans 

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 1,143.89 Eigen vermogen  € 24,906.93 

ABN spaarrekening  € 21,743.74  Twee verloren speldjes     € 8.- 

Dassen (21) € 252.-  Lustrumreservering     € 1500.- 

Speldjes (252) € 1008.-     

Kas bestuur  € 159.35   

Debiteuren  € 2,107.95 Crediteuren  € 0 

Totaal € 26,414.93   € 26,414.93 

    

Debiteuren    Crediteuren    

Studystore € 1,422.69   

Scouting Paulus € 100.-    

BIL € 510.-   

Leden € 75.26   

Totaal € 2,107.95   € 0.- 
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EJW 

Inkomsten  Uitgaven  

Deelnemers € 3,640.- Locatie € 1,144.- 

Statiegeld € 278.05 Gas, licht, water en afval € 40.- 

  Ontbijt en lunch € 376.02 

  Avondeten € 375.20.- 

  Chips en dergelijke € 135.90 

  Frisdrank € 106.44 

  Alcohol € 597.75 

  Kennismakingspelletjes € 24.86 

  Plastic borden en 
dergelijke 

€ 109.20 

    

  Secretariaatskosten € 9.55 

  Brandstof € 25.49 

  Cadeau € 19.99 

  Zonnebrillen € 358.04 

  EHBO-doos € 13.00 

  Kampvuur € 30.27 

  Statiegeld kratten € 140.- 

  Overig € 42.87 

  Teruggestort naar 
deelnemers 

€ 369.47 

Totaal: € 3,918.05 Totaal: € 3,918.05 
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Lange Reis 

Inkomsten  Uitgaven  

Deelnemers € 18,000.- Transport:  

Bijdrage SPIL € 3,000.15 Vliegtickets € 10,320.- 

  Treintickets € 1,773.- 

  Vervoer Moskou € 231.42 

  Vervoer St. Petersburg € 145.19 

  Vervoer van en naar 
Düsseldorf 

€ 1,243.90 

  Vervoer van en naar  
vliegveld in Rusland 

€ 43.78 

    

  Verblijf:  

  Hostel Moskou € 2,968.69 

  Hostel Novgorod € 666.13 

  Hostel St. Petersburg € 2,314.63 

    

  Overig:  

  Culturele activiteiten € 352.57 

  Reader € 114.11 

  Wisselkosten € 51.44 

  Bedankjes € 118.95 

  Telefoonkosten € 121.36 

  Drank bij afspraak € 19.71 

    

  Onvoorzien:  

  Registratie € 432.42 

  Taxi Pepijn € 11.09 

  Printkosten € 3.76 

  Reisgidsen € 35 
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  Teruggave leden € 33.- 

    

Totaal: € 21,000.15 Totaal: € 21,000.15 
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Jaarverslag Kascommissie 2012-2013 “Het Rode Gevaar” 

 

Waarde ALV, 

 

De zomermaanden blijken lastig te zijn voor het bestuur. De Kascommissie had om 19:00 uur 

afgesproken voor de kascontrole en voordat de controle goed en wel aan de gang was klonk om 

19:50 de mededeling dat het FSW om 20:00 uur zou sluiten. De penningmeester was net zo in shock 

als de Kascommissie, wat de Kascommissie een extra shock bezorgde. De Kascommissie was in de 

waan dat de penningmeester zijn functie serieus nam en iedere dag tot sluitingstijd bezig was met 

geld tellen, uitgeven, innen, begrotingen en balansen maken, en al het andere dat het 

penningmeesterschap zo mooi maakt. Dat de penningmeester gedurende de zomermaanden soms 

ook andere (sociale) activiteiten heeft ondernomen is een kleine smet op zijn bestuursjaar. 

 

De penningmeester blijkt uitermate snel met het betalen van facturen. Dit is niet alleen fijn voor de 

crediteuren, maar levert zo nu en dan ook een voordeel op voor de vereniging. Zo stuitte de 

Kascommissie op maar liefst twee facturen waarbij ''bij betaling binnen 8 dagen na factuurdatum [de 

penningmeester] de in rekening gebrachte kredietbeperking [van € 12,39 per factuur] in mindering 

[kan] brengen.'' De enige reden dat dit € 12,39 is gebleven in plaats van € 24,87 is omdat één factuur 

in eerste instantie terecht is gekomen bij het instituutsbestuur van Psychologie. Helaas blijkt de 

uitvoerder van betalingen van Psychologie op te letten en hebben zij deze factuur niet voor ons 

betaald, maar onze penningmeester blijkt gelukkig ook een vlotte te zijn. 

 

Over het algemeen zijn er weinig problemen geweest in de boekhouding van de penningmeester. De 

Kascommissie heeft weinig tot geen fouten ontdekt. Een klein advies dat de Kascommissie wel wil 

meegeven is om de contante betalingen die op reizen worden gedaan in de boekhouding altijd om te 

rekenen van de eventuele vreemde valuta naar euro's en vervolgens duidelijk het bedrag in euro's te 

noteren. In de boekhouding van de Lange Reis leek in eerste instantie ongeveer 40 euro minder 

genoteerd te zijn dan daadwerkelijk was uitgegeven. Dit bleek niet zo te zijn, doordat de wisselkoers 

niet geheel klopte en bepaalde uitgaven onder een verkeerde post waren ondergebracht.  

 

Naast de controle van de penningmeester, waar dus weinig op aan te merken valt, wil de 

Kascommissie ten slotte nog een advies aan de ALV uitbrengen. Tijdens Kascontroles blijkt het keer 

op keer dat dit een uitermate complexe taak is. De aanschaf van SnelStart heeft de controle alleen 

maar complexer gemaakt. In het kader van de professionalisering van de vereniging is het daarom 

wellicht handig om een protocol voor de Kascontrole op te stellen. In een dergelijk protocol zou 

opgenomen kunnen worden wat de Kascommissie allemaal moet controleren, waar wel of niet op 

gelet moet worden, hoe SnelStart werkt, op welke mogelijke manieren de penningmeester geld zou 

kunnen verduisteren en hoe dit op een makkelijke manier gecontroleerd zou kunnen worden, etc. 

  

Op deze manier kan de ALV er zich van verzekeren dat de Kascontroles altijd op dezelfde manier 

worden uitgevoerd. Ook wanneer er geen ex-penningmeester in de Kascommissie zit of wanneer de 

gecontroleerde penningmeester extra sluw is (''nee joh, dat hoef je niet te controleren!'') is voor de 

ALV duidelijk dat de kwaliteit van de controle van een meer dan voldoende niveau is geweest.  De 

Kascommissie wil hier overigens niet mee beweren dat de Kascontroles tekort hebben geschoten, dit 
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jaar of in de jaren hiervoor, of dat er geld verduisterd zou zijn, maar in het kader van 

professionalisering en kwaliteitsbewaking van de vereniging zou het wijs zijn om hier aan te werken. 

 

De Kascommissie is er van overtuigd dat de ALV hier een weloverwogen beslissing over zal nemen. 

De Kascommissie adviseert verder om deze taak op te laten nemen door een ad-hoc ingestelde 

commissie met als leden ex-penningmeesters en ex-kascommissieleden en deze taak niet over te 

laten aan het toekomstige bestuur. De nieuwe penningmeester een protocol op laten stellen over 

hoe hij gecontroleerd dient te worden is natuurlijk niet kies. 

 

Verder wil de Kascommissie het 31e bestuur “SPILectric” complimenteren. Nadat in het tussentijds 

kasverslag was geconstateerd dat geen van de leden van dit oud-bestuur de bijdrage aan Vrienden 

van de SPIL betaalde, is daar verandering in gekomen en betalen de meesten van hen inmiddels wel 

deze, overigens vrijwillige, bijdrage. 

 

De functie van dit jaarverslag is om de ALV te adviseren over het functioneren van de 

penningmeester. De Kascommissie kan melden dat de penningmeester het afgelopen jaar goed 

gefunctioneerd heeft. Bij beide kascontroles zijn vrijwel geen fouten ontdekt en eventuele geschillen 

zijn voor zover mogelijk goed opgelost. Helaas heeft dat de vereniging in enkele gevallen geld gekost 

(zoals in het vorige verslag al gemeld was m.b.t. de boekverkoop en de Brusselreis), maar in geen 

geval wijzen deze zaken op grove fouten van de penningmeester. 

 

Tenslotte rest de Kascommissie slechts nog het 32e bestuur “SPILlusie”, uiteraard in het bijzonder de 

penningmeester, te bedanken voor zijn werk het afgelopen jaar, en het 33e bestuur veel succes te 

wensen in het komende jaar. 

 

 

 

Met gepaste hoogachting, 

 

 

Kascommissie 2012-2013 “Het Rode Gevaar” 

 

Ufuk Esmer 

 

Paula Dun 
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VOORSTELLEN TOT WIJZIGEN FINANCIEEL REGLEMENT 

 

7 Boekverkoop 

7.1 Van elke transactie wordt de originele bon gedurende twee jaar bewaard. 

7.2 Uitsluitend PIN en Creditcard transacties zijn mogelijk, mits de apparatuur in die mogelijkheid 

voorziet. 

7.3 De boekverkoop valt onder de verantwoordelijkheid van de Commissaris Onderwijs. 

7.4 Op verzoek van de Commissaris Onderwijs assisteert de Penningmeester hem in de 

afhandeling van transacties. 

7.5 De Commissaris Onderwijs draagt zorg voor het tijdig aanleveren van de resultaten van de 

boekverkoop.  

7.6 Van de resultaten van de boekverkoop maakt de Penningmeester een intern overzicht. 

7.7 Van de resultaten van de boekverkoop wordt een resultatenrekening voorgelegd aan de 

Kascommissie. 

7.8 Voor de start van de boekverkoop stelt de Commissaris Onderwijs de berekende korting en 

uiteindelijke prijzen vast. Deze worden vooraf aan de Penningmeester overlegd. 

In:  

7.1 De boekverkoop valt onder de verantwoordelijkheid van de Commissaris Onderwijs. 

7.2 De Commissaris Onderwijs draagt zorg voor het tijdig aanleveren van de resultaten van de 

boekverkoop.  

7.3 Van de resultaten van de boekverkoop maakt de Penningmeester een intern overzicht. 

7.4 Van de resultaten van de boekverkoop wordt een resultatenrekening voorgelegd aan de 

Kascommissie. 

7.5 Voor de start van de boekverkoop stelt de Commissaris Onderwijs de berekende korting en 

uiteindelijke prijzen vast. Deze worden vooraf aan de Penningmeester overlegd. 

7.1, 7.2 en 7.4 komen in zijn geheel te vervallen.  


